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Konya’daki İHL
‘önder’ oldu 

DOSD Meram'dan 
aşure ikramı! 

Haziran'da konut 
satışları düştü!

YKS’de ilk 100’e giren Mah-
mut Sami Ramazanoğlu Ana-
dolu İmam Hatip Lisesinden 
2 öğrenci, Konya’ya gurur 
yaşattı. 
n HABERİ SAYFA 3'TE

DOSD Meram’ın özel 
çocukları, Aşure Günü’nde 
mutfağa girip kendi elleriyle 
aşure pişirdi. 
n HABERİ SAYFA 2'DE

TÜİK, ülke genelindeki 
konut satışlarıyla ilgili ya-
yımladığı verilerde Haziran 
ayında, bir önceki yılın aynı 
ayına göre satışların yüzde 
5,2 azaldığını açıkladı.
n HABERİ SAYFA 4'TE

KONMERAM’DA 
KURALAR ÇEKILDI 

Meram Belediyesi öncülüğünde hayata geçen 
Meram’ın Büyük Sanayi Hamlesi Konmeram Sa-
nayi Yapı Kooperatifi’nde kuralar çekildi. Başkan 
Kavuş, gösterdikleri ilgi ve itimat için hemşehrile-

rine teşekkür etti.   n HABERİ SAYFA 4'TE

SELÇUKLU'DAN SILLE’YE 
ALTIN DOKUNUŞ

Selçuklu Belediyesi, Sille Mahallesi’ne ayrı 
bir değer katacak olan ve bölgenin tarihi 

yapısını koruyarak hayata geçirdiği “Kapalı 
Otopark, Karma Yapılar ve Meydan Dü-

zenlemesi” projesinin yapımını tüm hızıyla 
sürdürüyor.  n HABERİ SAYFA 3'TE

KARATAY, GELECEĞE
YAZIN DA HAZIR!

Karatay Belediyesi Kent Konseyi Gençlik 
Meclisi tarafından bu yıl 4’üncüsü düzenle-

nen ‘Karatay Gençlik Meclisi Yaz Okulu’ eği-
timleri devam ediyor. Karatay İlçe Milli Eğitim 

Müdürlüğü’nün de destekleriyle yürütülen 
projeye katılan öğrenciler birçok imkandan 

faydalanıyor.  n HABERİ SAYFA 2'DE

Akören’in cephedeki 
kahramanları

Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tulukcu, Akören Tari-
hi’ni kaleme almayı sürdürüyor. İlçenin tarihine ışık 
tutan Tulukcu, ilçenin Osmanlı dönemi gazileriyle 

ilgili önemli bilgiler veriyor. n HABERİ SAYFA 5TE

Torosların lezzeti: 
Karlama

Bozkır’da dağlardan getirilen karların pek-
mez, vişne ve limonla buluşmasıyla hazırla-
nan meşhur karlama, yaz aylarının sıcağına 

birebir! n HABERİ SAYFA 4'TE

'Amacımız herkese ulaşmak'
Konya’da bir dizi ziyaretler-
de bulunan Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanı Mahinur 
Özdemir Göktaş, Büyük-
şehir Belediyesi Taş Bina 

Dijital Tanıtım Merkezi’ni de 
inceleyerek, merkezi ziyaret 

eden Genç KOMEK Yaz 
Okulu öğrencileriyle sohbet 
etti. Yürüttükleri çalışmaların 
devam ettiğini de bildirerek, 
en önemli amaçlarının toplu-
mun tüm kesimlerine ulaşa-
bilmek olduğunu söyledi.

n HABERİ SAYFA 7'DE

Kenevir ekimiyle ilgili açıklama yapan PANKOBİRLİK Genel Başkanı Erkoyuncu, ekimin yanı sıra fabrika kurularak bitki-
nin endüstriyel hale getirilmesi gerektiğine işaret etti; önümüzdeki yıl altyapı çalışmalarına başlanacağının müjdesini verdi

Kenevirde 
sanayi adımı       

SUSUZLUK, HANDİKAP 
OLMASIN!  

Suyun olmamasıyla birlikte çok bü-
yük bir handikabın oluşabileceği-
ne işaret eden Erkoyuncu, “Konya 
Ovasında özellikle su sıkıntısı çeki-
yoruz. Dolayısıyla kendi bünyemiz-

de susuzluğa dayanıklı ürünlere 
yönelmek gerekiyor. Bu tarla 3 ya 

da 4 kez sulamayla tamamlanabili-
yormuş.” diye konuştu.

‘ENDÜSTRİYEL HALE 
GETİRİLMESİ DAHA ÖNEMLİ’
Keneviri endüstriyel bir bitki 

haline getirmenin, üretiminden 
daha önemli bir konu olduğuna 
vurgu yapan Erkoyuncu, “Kene-
vir ekimini hayata geçirmekten 

ziyade bunu endüstriyel bir 
bitki haline getirmek için bir sa-
nayi teşekkülü şart!” ifadelerini 
kullandı.   n HABERİ SAYFA 3'TE

Israil kana doymuyor! Israil kana doymuyor! 
İsrail ordusunun Gazze Şeridi'nin güneyindeki Han Yunus 
kentinde bir evi hedef alması sonucu 3'ü çocuk, biri kadın 
olmak üzere 4 Filistinli öldü, 10 kişi yaralandı. Gazze'deki 

Sağlık Bakanlığından yapılan açıklamaya göre, İsrail ordusu 
Han Yunus kentinde bir evi bombaladı. Saldırıda 3'ü çocuk, 

biri kadın olmak üzere 4 Filistinli öldü, 10'u yaralandı.
 n AA

 İsrail'in 7 Ekim 2023'ten bu yana Gazze Şeri-
di'ne düzenlediği saldırılarda en az 15 bin 694’ü 

çocuk, 10 bin 279'u kadın olmak üzere 38 bin 794 
Filistinli öldü, 89 bin 364 kişi yaralandı. Enkaz 
altında halen binlerce ölü olduğu bildirilirken, 

halkın sığındığı hastane ve eğitim kurumları hedef 
alınarak sivil altyapı da tahrip ediliyor.

Konya merkezli
operasyon     06
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Trafik cezasına 
kahkahalı tepki!                

Beyşehir Göl
Festivali başlıyor           09

Müjdesi
verildi!
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“

Ramazan Erkoyuncu 

Mahinur Özdemir Göktaş



Karatay Belediyesi Kent Kon-
seyi Gençlik Meclisi tarafından 
bu yıl 4’üncüsü düzenlenen ‘Ka-
ratay Gençlik Meclisi Yaz Okulu’ 
eğitimleri devam ediyor. Karatay 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü’nün 
de destekleriyle yürütülen projeye 
katılan öğrenciler; teorik ve uy-
gulamalı eğitimlerin yanı sıra bir-
çok branşta atölyeler ile Paintball, 
Bowling, Lazer Tag, Yüzme, Halı 
Saha, At Binme, Sinema, Konya 

Bilim Merkezi Gezisi, Kamp, Or-
yantiring, Şehir Turu, piknik ve 
teknik gezilerden de yararlanıyor. 

BAŞKAN KILCA, YAZ OKULU 
ÖĞRENCİLERİYLE BULUŞTU 
Karatay Belediye Başkanı Ha-

san Kılca, kurslarda eğitim öğren 
öğrencilerle bir araya geldi. Kara-
tay Gençlik Meclisi Yaz Okulu’na 
katılan öğrencileri tebrik eden ve 
aldıkları eğitimler ile katıldıkları 
atölye çalışmaları ve etkinlikler 

hakkında bilgi alan Başkan Hasan 
Kılca, kursiyerlerle bir süre sohbet 

etti. Ülke gençliğine ve geleceği-
ne büyük önem verdiklerini, her 

fırsatta da onların çok daha iyi 
bir şekilde yetişmeleri için gayret 
ettiklerini belirten Hasan Kılca, 
bu kapsamda yürütülen Karatay 
Gençlik Meclisi Yaz Okulu” proje-
sinin de önemine değindi. Kılca; 
“Projemize dahil olan öğrenciler; 
teorik eğitimlerden atölye çalış-
malarına, yüzmeden Paintball’a, 
şehir içi ve şehir dışı gezilerinden 
doğa kamplarına ve sportif faali-
yetlerden kişisel gelişime kadar 

daha birçok etkinliğe katılıyor. 
Çocuklarımız ve gençlerimiz, bu 
sayede yaz tatillerini değerlendi-
rebilmiş oluyor, hem fiziksel hem 
de ruhen de kendilerini geliştiri-
yorlar. Bizler de Karatay Beledi-
yesi olarak onların yanında yer 
almaya, gençlerimizin iyi yetiş-
meleri için onları desteklemeye 
ve bu bağlamda üzerimize düşeni 
yapmaya devam edeceğiz” ifade-
lerini kullandı.  n HABER MERKEZİ
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Ülkemizde kültürel etkinliklerin ön-
cüsü olan ve 45 yıldır çok sayıda ha-
yırlı faaliyetler yapan Türkiye Yazarlar 
Birliği Genel Merkezi ile 30 yıldır Genel 
Merkezi ile hayırda yarışan ve her yıl 
milli -  manevi değerlerimize uygun 
40 civarında kültürel etkinlik gerçek-
leştiren TYB Konya Şubesi yepyeni bir 
faaliyete imza attılar.

TYB Genel Merkezi ile Konya Şu-
besi’nin ortaklaşa yaptığı ve Kültür Ba-
kanlığının himaye ettiği “Tarihin İzinde 
Konya’dan Kıbrıs’a Kültür Kervanı” 
projesi uygulama safhasına girmiş 
bulunuyor.

Kıbrıs harekâtının 50. Yılı mü-
nasebeti ile düzenlenen ve içlerinde 
bendenizin de bulunduğu toplam 23 
akademisyen, yazar ve şairin katıldığı 
program 17 Temmuz tarihi itibariyle 
Konya’mızdan başlamış bulunmakta-
dır. 

1974 yılında yapılan Kıbrıs Ba-
rış Harekâtında çok önemli bir yeri 
olan Konya – Karaman – Mersin 
hattı üzerinde gerçekleştirilecek olan 
programın etkinlikleri 18 Temmuz’da 
Karaman, 19 Temmuz’da da Mersin 
Taşucu’nda devam edecek. 

20 - 21 Temmuz tarihlerinde Girne 
ve Lefkoşe’de icra edilecek faaliyetlerle 
tamamlanacak olan programda top-
lam 10 etkinlik yer almaktadır. 

1974’te, harekât öncesinde ya-
pılan hazırlıklarda Mersin, askeri ve 
lojistik güçlerin toplandığı  ana  üs   
olarak   kullanılmıştır. Harekât, o dö-
nemde Konya’da bulunan 2. Ordu’nun 
Komutanı Orgeneral Suat Aktulga’nın 
sorumluluğunda yürütülmüştü. Adaya 
çıkacak olan kuvvetler de 2. Ordu Ko-
mutanlığına bağlı Korgeneral Nurettin 
Ersin’in Adana’daki 6. Kolordusu em-
rine verilmişti. 

6.Kolordunun emrine verilen çı-
karma birliklerinden Çakmak Amfibi 
Özel Görev Kuvveti, Mersin’de oluştu-

rulan bir tugaydı. İndirme ve çıkarma 
kuvvetleri Taşucu’nun güneyinde Kıb-
rıs’a en yakın Yeşilovacık’ta konuş-
lanmışlar ve adaya buradan hareket 
etmişlerdi. Mersin aynı zamanda in-
dirme ve çıkarma birliklerinin yükleme 
yeri olmuş, harekât sırasında lojistik üs 
görevi de görmüştür.

Bu görevlendirmelerden anlaşılı-
yor ki Konya ve Mersin ile bu iki ilimizi 
birbirine bağlayan Karaman, Kıbrıs 
Barış Harekâtında çok önemli roller 
üstlenmiştir. Konya aynı zamanda 
Mersin’e giden kara kuvvetlerinin yol 
güzergâhı idi. Konya’dan giden ve 
Konya’dan geçen Mehmetçiklerimiz 
ve askeri kuvvetlerimiz Konyalılar ta-
rafından çok büyük sevgi gösterileri 
ile karşılanıp uğurlanmıştır. Konyalılar 
her şeylerini Mehmetçiklerimizle pay-
laşmışlardır. Savaş anlarında halkın 
askerine gösterdiği bu ilgi çok önem-
lidir ve askerin moralini yükseltmede 
çok etkilidir. Konya, askerine olan 
desteğini en zirve noktada yerine ge-
tirmiştir. 

İşte bütün bu sebeplerden do-
layıdır ki harekâtın 50. Yılını aynı hat 
üzerinde yâd etmek ve “Tarihin İzinde 

Konya’dan Kıbrıs’a Kül-
tür Kervanı” adı altında 
bir program gerçekleş-
tirmek Türkiye Yazarlar 
Birliği Genel Merkezi ve 
Konya Şubesi’nin çok 
büyük bir başarısı ol-
muştur.

Sizin bu yazıyı oku-
duğunuz anlarda kültür 
kervanı ya Karaman’da 
veya Mersin’de olmuş 
olacak. Karaman ve Mer-
sin’de yapılacak olan panellerden son-

ra kervan 19 Temmuz 
Cuma günü Girne’ye ve 
Lefkoşe’ye ulaşmış ola-
cak.  

TYB Genel Başkanı 
Prof. Dr. Musa Kâzım 
Arıcan ve Konya Şube 
Başkanı Ahmet Köse-
oğlu’nun yanı sıra kültür 
kervanında TYB Konya 
Şubesi yönetiminden 
yazarlar Ahmet Sorgun, 
Prof. Dr. Ahmet Çaycı, 

Doç. Dr. Ahmet Akman, Atilla Ya-

ramış, Zafer Karakuş, Salih Sedat 
Ersöz, Saffet Yurtsever, Mustafa Gü-
den, Nuri Şimşekler, eski başkan aynı 

zamanda yazar ve şair M. Ali Köseoğlu 
ve yine eski başkan yazar Mustafa Ça-
lışkan, panellerde sunumlarını yapa-
cak olan akademisyenler Prof. Dr. Ah-
met Alkan, Prof. Dr. Bekir Biçer, Prof. 
Dr. Kemal Kahramanoğlu, Prof. Dr. 
Alaattin Aköz, Prof. Dr. Hasan Bahar, 
Doç. Dr. Mustafa Durdu ile şair Ruşen 
Eşref Bayraktar ve şair Burhan Sakallı 
gibi isimler yer almaktadır. 

19 Temmuz Cuma akşamı Lef-
koşa’ da  Konya’dan Kıbrıs’a Şairler 
Buluşması icra edilecek. Atatürk Kül-
tür Merkezindeki programda şairler 
Prof. Dr. Ahmet Alkan, Atilla Yaramış, 
Burhan Sakallı, M. Ali Köseoğlu, Nuri 
Şimşekler, Salih Sedat Ersöz, Dr. Arif 
Albayrak, Bedia Balses, Dervişe Gü-
neyyeli, Beste Sakallı, Bülent Fevzioğ-
lu, Sevilay Sadıkoğlu, Yılmaz Öztürk 
ve Ceyhan Özyıldız şiirlerini yorumla-
yacak.  

Lefkoşa’da 20 Temmuz Pazar 
günü sabah saatlerinde Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın da 
yer alacağı Kıbrıs Barış Harekâtının 

50. Yıl Kutlama Törenlerine katılacak 
olan Kültür Kervanı heyeti aynı gün 
Sky Roff Hotel de Kıbrıs Kahramanlık 
Destanları konulu sekizinci programını 
icra edecek. Burada Destanlar, Halk 
Edebiyatı, Sözlü Tarih Çalışmaları ve 
Kıbrıs’ta Edebiyat Ortamlarının konu-
şulduğu Çalıştay yapılacak. Aynı gün 
akşam da Kıbrıs Barış Harekâtı 50. yıl 
resepsiyonuna katılacak olan heyet, 
etkinliklerine 21 Temmuz Pazar günü 
devam edecek.

Atatürk Kültür Merkezinde KKTC 
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, TYB Ge-
nel Başkanı Prof. Dr. M. Kâzım Arıcan 
ve TYB Konya Şube Başkanı Ahmet 
Köseoğlu’nun açılış konuşması yapa-
cağı Dünden Bugüne Kıbrıs ve Kültürü 
konulu panelde Prof. Dr. Hasan Bahar 
‘İlkçağda Kıbrıs ve Alaşia Krallığı’, Prof. 
Dr. Nuri Şimşekler ‘Geçmişten Günü-
müze Manevî Bir Miras Lefkoşa Mev-
levîhânesi’, Doç. Dr. Ahmet Akman 
‘Türkiye ve Kıbrıs Ortak Medeniyet 
Paydası Vakıflar’ konusunu anlatacak.

Aynı gün öğleden sonra Lefko-
şa’nın Tarihi mekânlarını ziyaret ede-
cek olan Kültür Kervanı heyeti akşam 
saatlerinde Türkiye’ye hareket edecek. 

Görüldüğü gibi heyette yer alan 
her kişinin bir görevi var. Hiç kimse 
bu kültür kervanı programını bir gezi 
etkinliği olarak görmemekte, herkes 
Konya ile Kıbrıs arasında bir kültür el-
çisi olarak yer aldığı bilinci ile hareket 
etmektedir. 

Böylesine önemli bir programda 
fikir bazında ve uygulanmasında bü-
yük emekleri olan TYB Konya Şubesi 
Başkanı ve yönetimini, projede ortak 
olarak yer alan ve Kültür Bakanlığının 
kabulü için gayret eden TYB Genel 
Başkanı ve yönetimini ayrıca projeye 
katkıda bulunan Kültür Bakanlığı yetki-
lilerini kutluyor, hepsine ve emeği ge-
çen herkese şükranlarımı sunuyorum. 
Sağlıklı ve mutlu yıllar diliyorum.   

KONYA’DAN KIBRIS’A KÜLTÜR KERVANI

haber@konyayenigun.com
SALİH SEDAT ERSÖZ

Meram Down Sendromlu Bi-
reyler Yaşam Destek Merkezi 
DOSD Meram anlamlı ve renkli bir 
etkinliğe daha ev sahipliği yaptı. 
Merkezin özel öğrencileri, Aşure 
Günü dolayısıyla aşçı önlüklerini 
giyip mutfağa girdiler. Önce sa-
bırla malzemeleri hazırlayan özel 
çocuklar daha sonra aşureyi pişirip 
istedikleri gibi özenle süslediler. 
Özel çocuklar, lezzetine önce kendi-
lerinin baktığı aşureyi, arkadaşları, 
aileleri, öğretmenleri ve DOSD Me-
ram’ın komşuları ile paylaştılar. 

‘AŞURE GÜNÜ’NÜ RUHUNA 
UYGUN YAŞADIK’ 

Tüm Türkiye’de olduğu gibi 
DOSD’un öğrencileri, aileleri, öğ-
retmenleri ve dernek yöneticileri 
olarak aşure gününü unutmadıkla-
rını ifade eden Meram Down Send-
romlu Bireyler Yaşam Derneği Baş-
kanı Mehmet Munlafalıoğlu, “Özel 
çocuklarımız, kendi elleriyle yaptık-
ları aşureleri bizlere bizzat kendile-
ri ikram ettiler. Onların sayesinde 
Aşure Günü’nün maneviyatına, 
ruhuna ve lezzetine uygun bir gün 
yaşadık. Bizlere yaşattıkları bu se-
vinç için tüm çocuklarımı kutluyor 

ve her birine ayrı ayrı teşekkür edi-
yorum.” diye konuştu. Özel öğren-
cilerin velilerinden Sefanur Simay 
Şekerci de, çocuğunun bir yıldır 
merkezin öğrencisi olduğunu be-
lirterek, “Muharrem ayının onuncu 
günü yapılan, birlik ve bereketin 
simgesi olan Aşure Günü’ne ço-
cuklarımızın da dahil olması biz ve 
çocuklarımız için de çok sevindirici 
oldu. Bunun onların eğitiminde de 
çok önemli olduğunu düşünüyo-
rum.” ifadelerini kullandı.  

‘BU ETKİNLİKLE ONLARIN
 GÜNLÜK YAŞAMLARINA DA

 DOKUNMUŞ OLDUK’
Meram Down Sendromlu Bi-

reyler Yaşam Destek Merkezi’nin 

akademik danışmanlarından 
Necmettin Erbakan Üniversitesi 
Özel Öğretim Bölümü Öğretim 
Üyesi Dr. Fatih Koçak, merkez-
de öğrencilerin gelişimini takip 
ettiklerini, öğretmenlere hizmet 
içi, ailelere de toplum yararına 
eğitimler verdiklerini kaydede-
rek “Bugün aşureyi öğrencileri-
mizin yapmış olmasından dolayı 
çok mutlu olduk. Onlar için de 
bizim için de çok keyifliydi. Bu 
sayede günlük yaşamlarına bir 
dokunuş yapmış olduk. Bu tür 
etkinlikler onların hem kendile-
rine olan özgüvenlerini geliştirir 
hem kendini izleme ve yönetme 
becerileri ile iş birliği becerilerini 

artırır hem de kas gelişimlerine 
olumlu katkı sağlar. Günlük ya-
şamlarına katkı sunacak böyle 
etkinliklerin artırılmasının büyük 
yararı olduğunu düşünüyoruz.” 
diye konuştu. 

‘KÜLTÜR, ORTAM, ZAMAN VE 
DEĞER FARKINDALIĞINI DA İÇİNE 

ALAN BİR ETKİNLİK OLDU’
Necmettin Erbakan Üniver-

sitesi Özel Eğitim Bölümü Öğre-
tim Üyesi Dr. Süleyman Aslantaş 
da bu etkinliği sadece bir aşure 
etkinliği değil bir sosyal etkin-
lik olarak gördüklerini kaydetti. 
Etkinlik bünyesinde aşure yapı-
mından kaynaklanan motor be-
cerilerinin gelişimi, sosyal ve iş 
birliği becerileri bulunduğunu 
belirten Dr. Süleyman Aslantaş, 
“Tüm bunlarla birlikte burada 
kültür, ortam, zaman ve değer 
farkındalığını da içine alan bir 
etkinlik oldu. Özel çocuklarımı-
zın gelişimi açısından onların bu-
lundukları ortama adapte olarak 
öğrendiklerini genellemesi açı-
sından da önemli görüyorum.” 
diye konuştu. 
n HABER MERKEZİ 

DOSD Meram’ın özel çocukları, Aşure Günü’nde mutfağa girip kendi elleriyle aşure pişirdi. Değerlerin farkındalığını 
içeren etkinlikte, özenle süslenen aşureler, özel öğrenciler tarafından öğretmenlere, ailelere ve komşulara dağıtıldı 

DOSD’dan özel ikram! 

Karatay, yazın da geleceğe hazırlıyor  



ÖNDER İmam Hatipliler Der-
neği, bu yıl yapılan Yükseköğre-
tim Kurumları Sınavı'nda (YKS), 
Anadolu imam hatip liselerinden 
21 öğrencinin ilk 100'e, 79 öğ-
rencinin ise ilk 1000'e girdiğini 
duyurdu. İçlerinde Konya’dan 1 
okulun bulunduğu başarı sırala-
masına 2 öğrenci, Konya’ya gu-
rur yaşattı. 

ÖNDER’DE 21 ÖĞRENCİ İLK 
100’DE! 

ÖNDER'den yapılan açıklama-
ya göre, YKS'de, İstanbul Kartal 
Anadolu İmam Hatip Lisesinden 
7, M. Emin Saraç Anadolu İmam 
Hatip Lisesinden 3, Kadıköy Ana-
dolu İmam Hatip Lisesinden 2, 
Konya Mahmut Sami Ramazanoğ-
lu Anadolu İmam Hatip Lisesin-
den 2, Güngören İTO Kız Anadolu 
İmam Hatip Lisesinden 2, Denizli 
Merkezefendi Belediyesi Anadolu 
İmam Hatip Lisesinden 1, Fethiye 
Anadolu İmam Hatip Lisesinden 
1, Pendik Ömer Çam Anadolu 
İmam Hatip Lisesinden 1, Düzce 
Anadolu İmam Hatip Lisesinden 1 

ve İstanbul Recep Tayyip Erdoğan 
Anadolu İmam Hatip Lisesinden 
1 öğrenci olmak üzere 21 öğrenci 
ilk 100'e girmeyi başardı. Türkiye 
genelinde ilk 100'e giren öğren-
ciler arasında Pendik Ömer Çam 
Anadolu İmam Hatip Lisesinden 
Mehmet Emin Akdağ sözel alan-
da Türkiye 2'ncisi olurken, Kartal 
Anadolu İmam Hatip Lisesinden 
Yusuf Salih Orhan ise Yabancı Dil 
Testi'nde Türkiye 4'üncüsü oldu. 
YKS'de Türkiye'nin farklı illerinde-
ki imam hatip liselerinden sözel, 
sayısal, eşit ağırlık ve dil alanların-
da 79 öğrenci de ilk 1000'e girme-
yi başardı.
 n HABER MERKEZİ

Hicrî: 13 Rebiü'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 28 Eylül 1439Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436
18 TEMMUZ 2024

Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436

KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

03:53  05:35  13:01 16:53    20:17 21:52
HAVA

DURUMU
 

      Gece Gündüz
Konya                     21°C      32°C

Karaman               19°C 34°C 

Aksaray                 21°C   34°C

Ankara                   20°C    35°C Hicrî: 11 Muharrem 1446  -  Rûmî: 18 Temmuz

Yaşımız ilerledikçe 
“hayat tecrübesi” deni-
len bir olgunluğa doğru 
yol alırız doğal olarak. 
Çocuklar ve gençler tara-
fından soru yağmuruna 
tutulmamızın nedeni de 
bundandır. Yaşadığımız 
olaylar, karşılaştığımız 
insanlar, okuduğumuz 
kitaplar, izlediğimiz her 
şey bizi etkiler ve birçok 
konu zihnimize yerleşe-
rek sonraki yaşamımızda kullanacağı-
mız bilgiler olarak yerlerini alırlar.

Ne var ki günümüzün ekonomik 
zorlukları, sosyal ve kültürel olaylar bu 
bilgi birikimimizi kullanmamız için yete-
rince destek olmuyor bize.

Ne sıradan vatandaşlar olarak ne 
devleti yöneten her kademedeki in-
sanlar olarak ne özel sektör ne kamu 
sektöründe çalışanla ne de kendi işiyle 
iştigal edenler olarak, zihinlerimizde 
biriken bu bilgileri yeterince verimli bir 
şekilde kullanamıyoruz.

Bu birikimlerimizi hep bireysel 
menfaatlerimize yöneltmiş durumda-
yız. Toplumsal bir kaygımız neredeyse 
kalmamış durumda. Varsa da şahsilik 
yoksa da özel menfaatlerimiz...

Eskiden köylerde insanların bir 
imece kültürü bir yardımlaşma gele-
nekleri vardı. Herkes birbirini tanıyor-
du. Örnek olarak harmanda işi kalanın 
işi tüm köylüler tarafından bir araya 
gelinerek görülüverirdi. Kimin hangi 
partiden hangi mezhepten olduğuna 
bakılmadan hem de...

Ya şimdi?
Şimdi apartmanlara tıkıştırdığımız 

insanlar aynı asansörü kullanıyorlar ve 
onuncu kattan zemin kata kadar birlikte 
indikleri halde birbirlerine tek kelime et-
miyorlar. Bir dairede bir hasta bir cena-
ze olsa belki de günler sonra haberdar 
oluyorlar. Çok acı değil mi?

İnsanlarımız yaşanan olaylardan 
da ders almıyorlar. Depremler oluyor, 
sel felaketleri, rüzgâr afetleri, trafik ka-
zaları oluyor birkaç dakika ‘vah tüh!’ten 
sonra  her şey bitiveriyor.

Sonra da deprem üzerinden, sel 
felaket üzerinden siyasi malzemeler 
üretiyor, ailesinden 10 kişiyi sele ver-
miş, depreme teslim etmiş insanlara 
olan saygı hilafına koltuk derdine, siyasi 
menfaat derdine düşüveriyoruz.

Dünyanın bir yerinde savaşlar 
hüküm sürüyor, katliamlar yaşanıyor, 
darbeler oluyor, kimsemizin umurunda 
değil. Bu tür yazıları okuyunca, sözleri 
duyunca bile “Ne yani umurumuzda 
olsa ne olacak savaşa mı gideceğiz?” 
diye anında tepki veriyoruz.

“Bir zulme engel olamıyorsanız 
onu duyurun.” Şeklinde sözler ile bu 
halimizin hal olmadığını anlatan sözler 
dolaşıyor sosyal medyada. Sözün içe-
riğine bakmaktansa böyle bir söz var 
mı yok mu tartışması yapıyoruz. “Bu 
sözün bir hadis mi yoksa Hz. Ali’ye ait 
bir söz mü olduğunu tartışıyoruz. Ha-
kikaten klinik vaka bizimkisi... Kime ait 
olmasının ne önemi var ki? Bu sözün 
bile içini boşaltma gayreti nedendir ki?  
Ne güzel söz hâlbuki... 

Sosyal medya çalışmalarıyla dar-
beler, mitingler, savaşlar meydana 
getirilebiliyorken, bu güzel sözler yardı-
mıyla iyilik orduları da kurulamaz mı? 
Bu tür birliktelikler vasıtasıyla birçok 
olayın önüne geçilemez mi?

Hayır, illa ki içinde 
dini bir motif olunca karşı 
çıkılacak, basitleştirilecek, 
değersizleştirilecek.

İsrail’in masum ço-
cukları, kadınları, yaşlıları 
katletmesine karşı çıkan 
söz ve davranışlara kar-
şı çıkmanın adı İsrail’in 
yaptıklarına destek verme 
değil de nedir?

15 Temmuz gibi 
darbe girişimlerine halkın 

mukavemeti ve o hareketin karşısına 
dikilerek elindeki silahları, tankları fırsat 
bilip milletin malıyla milletin canına kast 
edenlere karşı çıkmak ve onları etkisiz 
hale getirmek insanlık görev ve sorum-
luluğu değil midir?

Bu hareketi değersiz göstermeye 
çalışmak o hareketi yaptıran FETÖ’ye 
destek değil de nedir? Böyle deyince 
şiddetle “FETÖ’ye karşı olduklarını” 
söyleyenler çifte standart içinde değil-
lerse neredelerdir?

Bir insana nefret ve kin duyguları 
ile dolu olmak, ona karşı yapılan her 
türlü kanunsuzluğa destek olmakla 
mı açıklanabilir? “Böyle bir şey yok.” 
demek bile aklı normal seviyede olan 
insanlarla dahi dalga geçmek değil de 
nedir?

Demokrasiden, sandıktan, millet 
iradesinden umudunu kesmiş olanla-
rın her türlü kanunsuz girişime sempati 
ile bakmaları ne kadar da bayağı bir 
davranıştır.

1960 darbesi sonunda ipe götürü-
len bir başbakanı, üç tane bakanın kat-
ledilmesini yıllar süren bayramlarla(!) 
kutlamadılar mı? Bu cümlelere karşı 
çıkmak ‘ama’lı ‘mama’lı kelimelerle 
cümleler kurmak, başbakanın katledi-
lişine sevinç gözyaşları dökmekle eş 
değer değil midir? Milletin korkuları, bu 
hareketlere karşı çıkışları başbakan ve 
bakanları idam edenlerin yine aynı ey-
lemi gerçekleştirebileceklerinden dolayı 
ortaya çıkmış olamaz mı?

Demem o ki Türkiye Cumhuri-
yeti’inde yaşayan herkesin beyinlerini 
algılarla, yalanlarla, hilebazlıklarla defor-
masyona uğrattılar. Yalanları, yanlışları 
doğruymuş gibi kodlandırarak beyinle-
rine yazdırdılar.

Doğruları yanlış, yanlışları doğru 
gibi anlatarak genel kabul görmüş me-
selleri zıddıyla aşı yaptılar insanlara.

Türküm” demenin, “Müslüma-
nım” demenin, “vatan”, “bayrak”, “mil-
let” demenin bile alaya alındığı bir ko-
numa getirdiler insanları. Bu ifadelerle 
cümle kuranlara “ne yani biz Türk değil 
miyiz?”, “biz Müslüman değil miyiz?” 
gibi içinde birilerine olan kini,  siyasi 
yoldan kusarak insanımız arasına tef-
rika sokanların baş tacı yapıldığı, kendi 
menfaatleri doğrultusunda Müslüman 
Türk Milletinin mefkûresini, vatan bay-
rak sevdasını hafife alarak, basit bir 
şeymiş gibi anlatarak bu yolla vatan ve 
bayrak düşmanlarının sevgisini kazan-
ma gayreti içinde olan insanlar türedi.

Ne bu Din, ne bu Bayrak, ne bu 
Vatan ne bu Millet bir partinin, bir gru-
bun, siyasi menfaatleri doğrultusunda, 
kimin atı hızlı giderse ona binen ve deli 
danalar gibi oradan oraya koşan siya-
setçilerin tekelinde olan ya da bu değer-
lerle teşbihte hata olmaz, top oynar gibi 
oynanacak değerler değildir. Bu değer-
ler birer fantezi malzemesi de değildir.

Allah sonumuz hayreyleye.

BUNLAR BİRER FANTEZİ Mİ?

haber@konyayenigun.com
TAYYAR YILDIRIM

PANKOBİRLİK Genel Başkanı 
ve Konya Pancar Ekicileri Koo-
peratifi Yönetim Kurulu Başkanı 
Ramazan Erkoyuncu, seçim ça-
lışmaları kapsamında İçeri Çum-
ra’da Kenevir tarlasında açıkla-
malarda bulundu. PANKOBİRLİK 
Genel Başkanı ve Konya Pancar 
Ekicileri Kooperatifi Yönetim 
Kurulu Başkanı Ramazan Erko-
yuncu ve çok sayıda vatandaşın 
katıldığı açıklama programına 
Çumra Anadolu Üretim ve Pazar-
lama Kooperatifi Başkanı Mah-
mut Şenyüz de dahil oldu. 

‘SUYUN OLMAMASI, BÜYÜK
 HANDİKAP OLUR’

Konya’nın bazı kesimlerinin 
diğer ilçelerden daha şanslı ol-
duğuna dikkat çeken Erkoyuncu, 
Çumra’nın su sıkıntısı çeken ilçe-
ler arasında olduğuna değinerek 
ovada yetişen ürünler konusun-
da çiftçileri bilinçlendirdi. Suyun 
olmamasıyla birlikte çok büyük 
bir handikabın oluşacağına işaret 
eden Erkoyuncu, “Konya Ovasın-
da özellikle su sıkıntısı çekiyoruz. 
Su hayattır ve suyu getirmek için 
de büyük bir çaba sarf ediyoruz. 
Dolayısıyla kendi bünyemizde 
susuzluğa dayanıklı ürünlere yö-
nelmek gerekiyor. Bu tarla 3 ya 
da 4 kez sulamayla tamamlana-
biliyormuş.” diye konuştu. 
‘ENDÜSTRİYEL HALE GETİRİLMESİ 

DAHA ÖNEMLİ’
Kenevir üretimiyle ilgili bil-

giyi, son dönemlerde aldığını 
söyleyen Erkoyuncu, keneviri en-
düstriyel bir bitki haline getirme-

nin, üretiminden daha önemli bir 
konu olduğuna vurgu yaptı. Er-
koyuncu, “Hububatta, bakliyat-
ta, mısırda malum son zaman-
larda bütün dünyada olduğu gibi 
emtia fiyatları düştü. Ben kene-
vire sonradan vakıf oldum ama 
bunu hayata geçirmenin yolu 
bu bitkiyi ekip yetiştirmeden zi-
yade bunu endüstriyel bir bitki 
haline getirmek için tabii ki bir 
sanayi teşekkülü gerekiyor. Ben 
bu konu için bakanımıza gittim; 
Türkiye'de tek olan Samsun'da 

bir işletme var, orayla görüştüm. 
Burada bütün mesele bu bitkinin 
ham tarım üründen mamul hale 
getirilmesi. Bunun için de elimiz-
den geleni yapacağız.” şeklinde 
konuştu. 
‘ÖNÜMÜZDEKİ YIL SANAYİ TESİSİ 

OLMASI İÇİN ÇALIŞACAĞIZ’
Konya Şeker’in zirai sözleş-

meli ekimde Türkiye'ye bir örnek 
olduğunu ifade eden Erkoyuncu, 
kenevir üretiminde de altyapının 
oluşması için destek olacakları-
nı belirterek şöyle konuştu: “Bu 

kurum tek başına ya da çiftçi-ku-
rum işbirliğiyle ama her ne olur-
sa olsun biz varız! Zaten, kuru-
mun bütün sahibi çiftçiler. Ama 
farklı bir alternatif olursa ona 
da varız biz. Bu konuda altyapı 
çalışmalarına başladık, inşallah 
önümüzdeki yıl uygulama nokta-
sında önümüzdeki elimizden ne 
geliyorsa onu yaparız. Önümüz-
deki yıl itibariyle bu konunun alt-
yapısını oluşturup, sanayi tesisi 
haline getirmek için var gücü-
müzle çalışacağız.” 

‘TOHUMDA DIŞA BAĞIMLIYIZ’
Konya’daki tarımda makine-

leşmeyle ilgili konuşan Erkoyun-
cu, çiftçinin makineleşme konu-
sunda bilinçli olduğuna dikkat 
çekti. Pancar sökümünde ma-
kineleşmeye geçişi bir ‘devrim’ 
olarak nitelendiren Erkoyuncu, 
“Eğer biçerdöver ihtiyaçsa ertesi 
güne bile kalmaz onu hallederiz. 
Şeker pancarı hasadına Türki-
ye'de rekor sayıda makine var. 20 
yıl içinde makineleşme neredey-
se 20’ye katlandı. Bu yüzden ha-
sattaki oran bu olmaz. Tohumun 
sorun olduğu konuşuluyor ancak 
bu da çözülür. Şeker pancarı to-
humunda maalesef dışa bağımlı-
yız; yerli bir tohumumuz yok. Biz 
de ‘var’ diye addedilir beta to-
hum ama öyle değil! Bu yüzden 
tohum yine yurt dışından gelir.” 
dedi. Başkan Erkoyuncu, tüm 
misafirleri ve Konyalı tüm vatan-
daşları yapılacak hasat programı-
na davet etti.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

Tarım ve Orman Bakanlığı tarafından teşvik edilen kenevir ekimiyle ilgili açıklama yapan PANKOBİRLİK Genel Baş-
kanı Ramazan Erkoyuncu, ekimin yanı sıra fabrika kurularak bitkinin endüstriyel hale getirilmesi gerektiğine işaret etti  

‘Endüstriyel hale getirilmeli’ 

Selçuklu Belediyesi, Sil-
le Mahallesi’ne ayrı bir değer 
katacak olan ve bölgenin ta-
rihi yapısını koruyarak haya-
ta geçirdiği “Kapalı Otopark, 
Karma Yapılar ve Meydan Dü-
zenlemesi” projesinin yapımını 
tüm hızıyla sürdürüyor.    Sel-
çuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı “Kapalı Otopark, 
Karma Yapılar ve Meydan Dü-
zenlemesi” alanını ziyaret ede-
rek proje ile ilgili son durum 
hakkında bilgi aldı. ‘Kapalı Oto-
park, Karma Yapılar ve Meydan 
Düzenlemesi’ projesi 35 adet 
konut, 24 adet ticari donatı, 9 
adet sosyal ve kültürel donatı, 
1 adet belediye hizmet binası, 
1 adet sağlık tesisi, 1 adet tra-
fo, 200 araç kapasiteli kapalı 
otopark ve 4.734 m2 yeşil alan 
çalışmasından oluşuyor.

‘SİLLE, TARİHİ DOKUSUNA
 UYGUN YENİ BİR 

DESTİNASYONA KAVUŞACAK’
Sille’nin sadece Selçuklu 

için değil Konya ve ülkemiz 
için önemli bir değer olduğunu 
ifade eden Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırma-

cı: “Selçuklu Belediyesi olarak 
binlerce yıllık tarihi mirası ye-
niden canlandırmak ve Sille’yi 
Türkiye’nin önemli turizm 

merkezlerinden biri haline ge-
tirmek için çalışmalarımızı ara-
lıksız sürdürüyoruz. Hayata ge-
çirdiğimiz projelerin Sille’nin 

tarihi siluetine hiçbir zarar ver-
meden  yürütülmesi çerçeve-
sinde hassasiyet gösteriyoruz. 
Çünkü Sille bizim göz bebeği-
miz ve kültürel varlığıyla bizim 
için çok önemli. Selçuklu Bele-
diyesi olarak bir taraftan kültü-
rel varlığın tekrar ortaya çıka-
rılması için çaba sarf ederken 
bir taraftan da Sille’nin önemli 
bir turizm destinasyonu olması 
adına önemli işlere imza atıyo-
ruz. Kapalı Otopark, Karma Ya-
pılar ve Meydan Düzenlemesi 
projesi de bunlardan biri. Sil-
le'nin kalbinde boş atıl durum-
daki bir alanı Sille dokusuna 
uygun bir şekilde yeniden inşa 
ediyor, Sille için çok önemli bir 
farkındalık oluşturuyoruz. Ya-
pım çalışmalarını aralıksız sür-
dürdüğümüz bu proje ilçemize 
ve şehrimize çok büyük değer 
katacak ve Sille tarihi dokusu-
na uygun olarak yeni bir des-
tinasyona daha kavuşmuş ola-
cak. Şehrimiz adına bu önemli 
eserin hayırlı olmasını ve en 
güzel şekilde tamamlanmasını 
temenni ediyorum.” dedi.
n HABER MERKEZİ

Sille’nin silüetine altın dokunuş

Mahmut Sami Ramazanoğlu 
İHL’den Türkiye başarısı! 

Ramazan Erkoyuncu



Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK), ülke genelindeki konut 
satışlarıyla ilgili verileri yayımla-
dı. Buna göre Haziran ayında sa-
tışlar, bir önceki yılın aynı ayına 
göre yüzde 5,2 azalarak 79 bin 
313 oldu. Konut satış sayısının 
en fazla olduğu iller sırasıyla 13 
bin 25 ile İstanbul, 6 bin 866 ile 
Ankara ve 4 bin 361 ile İzmir 
olurken, en az olduğu iller sıra-
sıyla 34 ile Ardahan, 40 ile Hak-
kari, 44 ile Tunceli ve Bayburt 
oldu.

OCAK-HAZİRAN DÖNEMİNDE 
YÜZDE 3,7 AZALDI

 Konut satışları Ocak-Haziran 
döneminde bir önceki yılın aynı 
dönemine göre yüzde 3,7 azalış-
la 545 bin 74 olarak gerçekleşti. 
Türkiye genelinde ipotekli konut 

satışları Haziran ayında bir ön-
ceki yılın aynı ayına göre yüzde 
49,4 azalış göstererek 6 bin 813 
oldu. Toplam konut satışları için-
de ipotekli satışların payı %8,6 
olarak gerçekleşti. Ocak-Haziran 
döneminde gerçekleşen ipotekli 
konut satışları ise bir önceki yılın 
aynı dönemine göre yüzde 57,7 
azalışla 51 bin 415 oldu. Haziran 
ayındaki ipotekli satışların, bin 
547'si; Ocak-Haziran dönemin-
deki ipotekli satışların ise 12 bin 
176'sı ilk el satış olarak gerçek-
leşti.
DİĞER SATIŞ TÜRLERİ SONUCUNDA 
72 BİN 500 KONUT EL DEĞİŞTİRDİ

Türkiye genelinde diğer ko-
nut satışları Haziran ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüz-
de 3,3 artarak 72 bin 500 oldu. 

Toplam konut satışları içinde 
diğer satışların payı yüzde 91,4 
olarak gerçekleşti. Ocak-Haziran 
döneminde gerçekleşen diğer 
konut satışları ise bir önceki yılın 
aynı dönemine göre yüzde 11,1 
artışla 493 bin 659 oldu.

İLK EL KONUT SATIŞ SAYISI 25 
BİN 425 OLARAK GERÇEKLEŞTİ

Türkiye genelinde ilk el konut 
satış sayısı Haziran ayında bir ön-
ceki yılın aynı ayına göre yüzde 1,8 
azalarak 25 bin 425 oldu. Toplam 
konut satışları içinde ilk el konut 

satışının payı yüzde 32,1 oldu. İlk 
el konut satışları Ocak-Haziran dö-
neminde ise bir önceki yılın aynı 
dönemine göre yüzde 1,3 artışla 
173 bin 324 olarak gerçekleşti.
İKİNCİ EL KONUT SATIŞLARINDA 53 

BİN 888 KONUT EL DEĞİŞTİRDİ
Türkiye genelinde ikinci el 

konut satışları Haziran ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüzde 
6,7 azalış göstererek 53 bin 888 
oldu. Toplam konut satışları içinde 
ikinci el konut satışının payı yüzde 
67,9 oldu. İkinci el konut satışları 
Ocak-Haziran döneminde ise bir 
önceki yılın aynı dönemine göre 
yüzde 5,8 azalışla 371 bin 750 ola-
rak gerçekleşti.
YABANCILARA HAZİRAN AYINDA BİN 

440 KONUT SATIŞI GERÇEKLEŞTİ
Yabancılara yapılan konut sa-

tışları Haziran ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 45,1 
azalarak bin 440 oldu. Haziran 
ayında toplam konut satışları 
içinde yabancılara yapılan konut 
satışının payı yüzde 1,8 olarak 
gerçekleşti. Yabancılara yapılan 
konut satış sayısının en fazla ol-
duğu iller sırasıyla 593 ile An-
talya, 478 ile İstanbul ve 116 ile 
Mersin oldu. Yabancılara yapılan 
konut satışları Ocak-Haziran dö-
neminde ise bir önceki yılın aynı 
dönemine göre yüzde 45,7 aza-
larak 10 bin 461 oldu. Haziran 
ayında ülke uyruklarına göre en 
fazla konut satışı sırasıyla 332 ile 
Rusya Federasyonu, 156 ile İran 
ve 102 ile Ukrayna vatandaşları-
na yapıldı.
n TÜLİN ŞEKER
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Bozkır’daki emekli Hayrettin 
Kara, haftada 1 gün ilçe sınırla-
rında bulunan Toros dağlarından 
kesilen kar kütlelerini aracıyla 
getiriyor. Dağdan getirilen kar-
lar, 'Karlama' denilen pekmez, 
vişne ve limon aromalarıyla ka-
rıştırılarak soğukluk olarak paza-
ra gelen vatandaşlara sunuluyor. 
Bozkır’da yaşayan emekli 58 ya-
şındaki Hayrettin Kara, çocukluk 
döneminde bunaltıcı sıcak hava-
larda serinlemek için ilçe sınırın-
da bulunan Toros dağlarından 
getirdiği kar kütlelerinin üzeri-
ne pekmez dökerek komşuları 
ile birlikte ‘karlama' adı verilen 
soğukluğu satmaya karar verdi. 
Hayrettin Kara emekli olduktan 
sonra kendisine bir iş kurma dü-
şüncesinin ardından Toros dağla-
rından getirdiği kar kütlelerinin 
üzerine pekmez, vişne ve limon 
gibi farklı aromaları dökerek bar-
dakta ‘karlama' satmaya başladı. 

Bozkır ilçesinde haftada bir ku-
rulan pazara gelen vatandaşların 
ilgilisi ise ‘karlama' lezzetine yo-
ğun oldu.
‘KÜÇÜKLÜĞÜMÜZDEN GELEN BİR 

GELENEK, ŞİMDİ DE KARLAMADAN 
EKMEĞİMİZİ KAZANIYORUZ’
Antalya'nın Akseki ilçesi ile 

Bozkır sınırında bulunan Toros 
dağlarından buz kütlesi getirerek 
yaptığı ‘karlama' lezzetini anla-

tan Hayrettin Kara, “Ben bunu 
8 yıldır yaz mevsimlerinde bu 
kar işini yapıyorum. Şenliklerde, 
festivallerde, düğünlerde ve pa-
zarlarda satışımı yapıyorum. Bir 
gün önce Toros dağlarından ge-
tiriyorum. Bu şekilde de satışını 
yapıp ekmeğimi kazanıyorum. 
Bu karın üzerine döktüğümüz 
doğalı pekmez, vişne, portakal 
ve limon gibi meşrubat çeşitleri-

ni de üzerine dökerek tatlandırı-
yoruz. Bizimde çocukluğumuzda 
bu şekilde dağdan kar getirirdik 
ve üzerine pekmezi de kimde 
varsa bulur dökerdik. Mahalle-
ye toplanırdı kaşığı alan koşar-
dı. Çocukken karlamayı hazırlar 
komşularla düğün pilavı yer gibi 
yerdik. Küçüklüğümüzden gelen 
bir gelenek, şimdi de karlamadan 
ekmeğimizi kazanıyoruz bun-

dan” dedi.
‘SOĞUK MEŞRUBAT OLARAK

 TÜKETMEK GÜZEL’
Yurt dışında yaşayan ve kar-

lamayı severek tükettiğini söyle-
yen Mehmet Ercan, “Bu sıcakta 
karlı pekmez iyi oluyor. Soğuk 
meşrubat olarak tüketmek gü-
zel, ben kendim yurt dışındayım 
her geldiğimde yerim Bozkır'da 
bunu” dedi.

‘KAR PEKMEZ ÇOCUKLUĞUMUZUN 
EĞLENCESİ’

Çocukluk döneminde severek 
tükettikleri karlamayı tüketen 
Emine Kutup Günaydın, “Toros-
lardan getiriliyorlar bu karı ge-
nellikle yaz aylarında mutlaka 
alırız kar pekmez çocukluğumu-
zun eğlencesi zevkle her geldi-
ğimde mutlaka almaya çalışırım. 
Bugünde babama aldırdım ço-
cukluk yaptım ‘baba ben bugün 
çocuğum bana bunu al dedim' 
oda sağ olsun aldı” ifadelerini 
kullandı.

‘İLÇEYE GELDİKÇE KESİNLİKLE 
TÜKETİRİM’

Pazara gelen Ömer Günay-
dın ise, “Yıllardır dağlardan ge-
tirip kendimiz yaparız ama artık 
dağdan getiriyorlar şimdi Konya 
merkezde oturuyorum ilçeye 
geldikçe kesinlikle tüketirim. Her 
zaman bulunmuyor” diye konuş-
tu. n İHA

Bozkır’da dağlardan getirilen karların pekmez, vişne ve limonla buluşmasıyla hazırlanan meşhur karlama, yaz aylarının 
sıcağına birebir! Emekli Hayretti Kara, çocukluğunun serinliği olan karlamadan 8 yıldır yaz mevsimlerinde para kazanıyor 

Toroslar'ın soğukluğu: Karlama

Haziran ayında konut satışları düştü! 

CHP Konya Milletvekili Barış 
Bektaş tarımsal sulamada kulla-
nılan elektriğin zamlanmasıyla, 
çiftçilerin zarar etme noktasına 
geldiğini belirtti. Türkiye Büyük 
Millet Meclisi’ndeki (TBMM) ko-
nuşmasında tarımsal sulamada 
kullanılan elektriğin zamlan-
masıyla çiftçilerin zorlanacağını 
ifade eden Barış Bektaş, “Tarım-
sal sulama amacıyla kullanılan 
elektriğe yapılan yüzde 30’luk 
zamla birlikte çok düşük karlarla 
üretim yapan çiftçilerimiz zarar 
etme noktasına gelmiştir. Her 
ne kadar tarımsal sulama amaçlı 
kullanılan elektriğe yönelik bir 
teşvik uygulaması olsa da, çiftçi 
kayıt sistemine kayıtlı olmayan 
çiftçileri kapsamaması ve teşvik-
ten yararlanmak için yürütülen 
işlemlerin uzun sürmesi nede-
niyle verimli bir teşvik programı 
olduğunu söylemek mümkün de-
ğil. Tarımın sürdürülebilir olması, 

yurttaşlarımızın gıdaya uygun 
fiyata ulaşabilmesi için tarımsal 
sulama amacıyla kullanılan elekt-
riğe yönelik daha kapsamlı bir 
şekilde teşvik programı oluşturul-
ması ve yüzde 8 olarak uygulanan 
KDV’nin yüzde 1’e çekilmesi ge-
rekmektedir” dedi.  
n HABER MERKEZİ

Meram Belediyesi öncülüğün-
de hayata geçen Meram’ın Büyük 
Sanayi Hamlesi Konmeram Sanayi 
Yapı Kooperatifi’nde kuralar çekil-
di. 79 üyeyi belirleyecek kuralar, 
noter huzurunda gerçekleştirildi. 
Kura öncesi yaptığı açıklamada 
Meram Belediyesi öncülüğünde 
hayata geçirilen ‘Konmeram Sana-
yi Yapı Kooperatifi’nde ön başvuru 
sürecinin 12 Temmuz Cuma günü 
tamamlandığını hatırlatan Meram 
Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, 
gösterdikleri ilgi ve itimat için hem-
şehrilerine teşekkür etti. 
‘İLÇENİN, ÜRETİM VE İSTİHDAMINA 

ÖNEMLİ KATKI SUNACAK’
Önceki kooperatiflerde olduğu 

gibi bu kooperatifin de gördüğü il-
giden bir hayli memnun kaldıklarını 
ifade eden Başkan Kavuş, ilçenin 
her alanda yaşadığı tarihi değişim 
ve dönüşümün ekonomi, üretim ve 
istihdamda da yaşansın diye öncü-
lük ettikleri Konmeram Sanayi Si-
tesi kuralarının şehre, ilçeye ve hak 

sahiplerine hayırlı olması temen-
nisinde bulundu. Kura şartlarını 
yerine getirenler arasından belirle-
nen 79 kişinin yatırımın bir parçası 
olma şansı yakaladığını kaydeden 
Başkan Kavuş, “Kurada ismi çıkan 
hemşehrilerimin kârlı bir yatırım 
sahibi olduklarına inanıyorum. Ha-
yırlı olsun. Rabbim kazasız belasız, 
sağlık içinde  tamamlanıp sanayici 
ve esnaflarımızın yeni dükkanlarına 
yerleştiklerini de görmeyi nasip et-
sin” diye konuştu.    

‘TALEP GELDİKÇE, SORUMLULUK 
ALMAYA VE ÖNCÜ 

OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ’
İlerleme, gelişim ve modern 

yaşamın pek çok sac ayağı üzeri-
ne kurulu olduğuna dikkat çeken 
Başkan Kavuş, konuşmasında şu 
görüşlere yer verdi; “Gelişimin en 
önemli göstergelerinden biri de sa-
nayi atılımıdır. İstihdam artışının ve 
ekonomik canlanmanın lokomotifi 
olan sanayi, toplumun genel refah 
seviyesini artırır ve sosyal kalkın-

mayı destekler. Ekonomik olarak, 
sosyal ve çevresel açılardan ilçemizi 
öne çıkaracak olan Konmeram Sa-
nayi Sitesi, Meram’ın kalkınmasının 
ve büyümesinin en önemli kilomet-
re taşlarından biri olacak inşallah. 
Biz bugüne kadar Meram’ın lehine 
ne varsa, ya direkt içinde olduk, 
ya da destekledik. Bu anlayışımı-
zın her alanda olduğu gibi sanayi 
alanında da devam edeceğini tüm 
hemşehrilerimin bilmesini isterim. 
Meram’ın ekonomik gelişimi adına 
bu noktada hemşehrilerimizden 
talep gelmeye devam ettiği sürece, 
biz de bu tür girişimlere öncülük et-
meye, ilçemize yeni sanayi alanları 
kazandırmaya devam edeceğiz. Bu 
düşüncelerle kuraların, hak sahip-
lerine, ilçemize ve şehrimize ha-
yırlı olmasını temenni ediyorum.” 
Konmeram Sanayi Yapı Kooperatifi 
kura çekimi sonuçlarına www.kon-
meram.com.tr adresi üzerinden 
ulaşılabilecek. 
n HABER MERKEZİ

Konmeram’da kuralar çekildi ‘Tarımdaki elektrik zammı,
çiftçiye zarar olarak dönecek!’

Barış Bektaş
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MUZAFFER TULUKCU

Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tulukcu, Akören Tarihi’nde ilçenin Osmanlı Dönemi Gazilerini kaleme aldı. Tulukcu, savaşların olduğu 
yıllarda devlet ve millet sevdasıyla cepheden cepheye koşan Akörenlilerin, kahramanca kendilerini siper ettiklerine dikkat çekiyor 

Memleket için siper oldular 

Gazi Osman Öğmen İnönü ve Kurtuluş 
Savaşlarına katılmıştı

8 Yıl askerlik yapan Yemen Savaşı’na katılıp 3 yıl esir kalan 
Gazi Seyit Mehmet Kınaç

Giyrekci’nin kabri Akören Kadıburnu Mezarlığı’nda
Kurtuluş Savaşı’na katılan (Arabacı) Hüseyin Acar’ın kabri 

Akören Kadıburnu Mezarlığı’nda
Yemen Savaşı’na katılan Mehmet Cartlak’ın kabri Akören 

Kadıburnu Mezarlığı’nda Seyit Mehmet Kınaç’ın kabri Akören Orta MezarlıktaHüseyin Çoban’ın kabri Akören Kadıburnu Mezarlığı’nda

Araştırmacı-Yazar Muzaffer 
Tulukcu, Akören Tarihi’ni kale-
me almayı sürdürüyor. İlçenin 
tarihine ışık tutan Tulukcu, ilçe-
nin Osmanlı dönemi gazileriyle 
ilgili önemli bilgiler veriyor. 

HÜSEYİN ÇOBAN
1899 tarihinde doğdu. Ba-

bası Çoban Hasan sülalesinden 
Ali, annesi ise Sadettingil'den 
Hatice Yalçın. Kurtuluş Savaşı 
1. ve 2. İnönü savaşlarına katıl-
dı. Ordu İnönü Savaşı'na hareket 
için beklerken kağnılardan biri 
gelir koşulu olan tosun rahmet-
liye sürtünmeye başlar, rahmetli 
tosunu tanır, tosun rahmetlinin 
3 öküzden birini Kurtuluş Sava-
şı’na verdiği biridir. Maşallah, 
Maşallah sen de mi buradasın 
haydi uğurlar ola der ve birbir-
lerinden ayrılırlar. Ömrü çiftçilik 
ile geçen gazimiz Hüseyin Ço-
ban’ın hanımı Tekişgilden Hatice 
Tekiş çocuklarından Samiye ve 
Arif çocukken vefat ettiler. Di-
ğerleri Mustafa, Kamil ve Abdul-
lah idi. 23 Şubat 1982 tarihinde 
vefat eden Kurtuluş Savaşı gazi-
miz Hüseyin Çoban’ın kabri Akö-
ren Kadıburnu mezarlığında.

SEYİT MEHMET KINAÇ
1 Temmuz 1898 tarihinde 

Akören'de doğdu. Baba Hüseyin 
anne Şerife.

8 yıl askerlik yaptı Yemen Sa-
vaşı’na katıldı, 3 yılı esir kampın-
da kaldı. Askerlik dışında ömrü 
dağlardan kestiği ağaçlarla hatıl, 
direk, beldanat, atkı, ananat ve 
köfün türü zamanın ev gereçle-
rini yapmakta geçti. Kız çocuğu 
Ayşa’na çocukken öldü. Abdur-
rahman ve (Berber) Hamdi adın-
da iki oğlu vardı. 17 Mayıs 1976 
tarihinde vefat etti. Kabri Akö-
ren Orta mezarlıkta.

OSMAN ÖĞMEN
1900 yılında Akören'de doğ-

du. Baba Tosbalakların Mustafa. 
İsmet İnönü Paşa'nın seyisi (at 
bakıcısı) olan Osman Öğmen 1. 
İnönü, 2. İnönü ve Kurtuluş Sa-
vaşı'na katıldı. Çiftçiliği yanında 
orak ile ekin işlerken parmaklara 

takılan ellik yapımı ile de uğraş-
tığı bilinir. M.Ali Öğmen, Musta-
fa Öğmen, Arif Öğmen, Şehnaz 
Dinç, Emine Dursun ve Dudu 
Buğdaycı adında 6 çocuk baba-
sıydı. 23 Mayıs 1974 tarihinde 
vefat etti. Kabri Akören Kadıbur-
nu mezarlığında. 

HASAN HÜSEYİN YAPICI 
(GİYREKÇİ)

1894 yılında Akören’de doğ-
du. Babası İbrahim, annesi Boz-

kır Sobran Köyü Kabcılar süla-
lesinden Ayşe Hanım. Yemen 
ve Kurtuluş savaşlarına katıldı. 
Esir düştü. Yunanistan'da esir-
lik döneminde inşaat ustalığı 
ve marangozluk yaptı. Buradaki 
tecrübesi ile Akören’e dönünce 
özellikle yapı ustalığı yaparak 
ömrü geçti.

İlk hanımı Fadime'den Meh-
met Yapıcı diye bir oğlu, 2. Hanı-
mı Fadime'den ise İbrahim Yapıcı 

diye bir oğlu ve Ayşe Güler adın-
da bir kızı vardı. 7 Aralık 1972 
tarihinde vefat etti, kabri Akören 
Kadıburnu mezarlığında.

AHMET KARANLIK
1889 yılında Akören’de doğ-

du. Baba Mustafa Çanakkale Sa-
vaşı'na katıldı. Omuz ve gözün-
den kurşun yediği için yaralıydı. 
Hikmet Hoca’nın Cami yakınında 
oğlu Eyüp ile beraber otururdu 
ve çiftçilik yapardı. Gazilik ma-

aşı alırdı. Çocukları Eyüp, Fatma 
Uğuz, Emine Çotur ve Şerife Kı-
lıç. 1962 yılında vefat etti, kab-
ri Akören Kadıburnu mezarlığı, 
Çevre Yolu kıyısında.

MEHMET CARTLAK
1900 yılında Akören’de doğ-

du. Baba Hasan, annesi Havva 
Hanım. 4 yıl askerlik dönemin-
de Trablusgarp ve Kurtuluş Sa-
vaşı'na katıldı. Çiftçilikle ömrü 
geçti. Kayasulu Sariye hanımdan 

olma; Çocukları Mustafa, Fatma 
Eryiğit, Havana Tokmak, Hasan 
Hüseyin. 5 Mayıs 1986 tarihinde 
86 yaşında vefat etti. Kabri Akö-
ren Kadıburnu mezarlığında. 

HÜSEYİN ACAR
1892 yılında Akören'de doğ-

du. Babası Halil, annesi Hatice 
Hanım.

Kurtuluş Savaşı'na katıldı. 
Ömrü Akören-Konya arasında 
at arabası ile yük ve yolcu taşı-
makla geçti. Bu nedenle “Arabacı 
Hüseyin” lakabı ile anılırdı. Te-
kişgilin Fadime Tekiş ile evliydi. 
9 çocuğu oldu ama bunlardan 
yalnızca Samiye Çoban yaşadı. 
Diğerleri (Hayriye, Şerife, Arif) 
çocuk ve bebek yaşta vefat etti-
ler. 1957 yılında vefat etti. Rah-
metlinin kabri Akören Kadıbur-
nu mezarlığında. 

NUH ACAR
1901 yılında Akören’de doğ-

du. Babası Halil, annesi Hatice 
Hanım. Kurtuluş Savaşı'na ka-
tıldı. Ömrü dağanacılık yaparak 
geçti. İri yapılı olması nedeniyle 
Akören’de “Goca Nuh” lakabı ile 
tanınırdı. Cennet Çetinel Hanım 
ile evliydi. Arif, Hikmet, Musta-
fa, Ayşe Türkmen adında 4 ço-
cuk babasıydı. 1 Ocak 1980 ta-
rihinde vefat etti. Kabri Akören 
Kadıburnu mezarlığında.

AHMET BUĞDAYCI
1894 yılında Akören'de doğ-

du. Babası Karamustafaların 
Mehmet, annesi Emine Ataç. 
Kardeşleri A.Osman ve Alime 
Yıldırım. Yemen Savaşı (1914-
1916) ve Kurtuluş Savaşı (1919-
1923)’na katıldı. Muharebeci idi. 
Toplam 7 yıl askerlik yaptı. Ba-
tum'da da bulundu. Akören Çeş-
me Camisi'nde imamlık yaptığı 
için Ahmet Hoca lakabı ile ta-
nınırdı. Gazilik madalyası vardı, 
gazilik maaşı da alırdı. Adeviye 
Çaldağ Hanım’la evli olup, Meh-
met Şeref, Ali İhsan ve Zekiye 
Ersoy adında 3 çocuk babasıydı. 
27 Haziran 1978 tarihinde vefat 
etti. Kabri Akören Orta Mezarlık-
ta.

Akören Gazilerinden Dağanacı (Koca Nuh lakaplı Nuh Acar-ortada iri olan)

Gazı Seyit Mehmet Kınaç ve kardeşi Osman Kınaç

Yemen Gazisi (Giyrekci) Hasan Hüseyin Yapıcı torun Ahmet ve oğlu İbrahim Yapıcı

Gazi Osman Öğmen’in kabri Kadıburnu Mezarlığı’nda Gazı Ahmet Buğdaycı’nın kabri Akören Orta Mezarlık’ta
Gazi Ahmet Karanlık’ın kabri Akören Kadıburnu Mezarlığı 

Çevre Yolu kıyısında

İnönü ve Kurtuluş Savaşları’na katılan Gazi Hüseyin Çoban
Yemen ve Kurtuluş Savaşı’na katılan Ahmet Buğdaycı 

Akören Çeşme Camii’nde hocalık yapmıştı
Mehmet Cartlak 4 yıl askerlik yaptı Kurtuluş Savaşı’na 

katıldı, Trablusgarp’ta bulundu



Aksaray’da alkollü olarak polise 
yakalanan genç sürücü neşesiyle 
polisi bile şaşırttı. "Alkollü sürücü ile 
polisin imtihanı" repliklerini geride 
bırakan sürücü ceza yemesine rağ-
men kahkahayla ceza makbuzlarını 
imzaladı. Çok imza atınca da polis 
memurlarına “Komiserim sanki 
para çekecekmişim gibi” deyip espri 
yapan sürücü tüm işlemlerin ardın-
dan derin bir nefesle “Oh” çekti.

‘KOMİSERİM SANKİ PARA 
ÇEKECEKMİŞİM GİBİ’

Olay, Nakkaş Mahallesi Nakkaş 
Caddesi üzerinde yaşandı. Edinilen 
bilgiye göre, gece yarısı bekçilerle 
birlikte yol kontrolü yapan İl Emniyet 
Müdürlüğü Asayiş Şubesi ve Trafik 

Tescil ve Denetleme Şubesi ekipleri 
68 ABZ 709 plakalı otomobili dur-
durdu. Ehliyet ve ruhsat kontrolün-
den geçirilen sürücü B.K.’nin (21) 
alkollü olabileceğinden şüphelenen 
trafik ekipleri genç sürücüyü alkol 

kontrolünden geçirdi. Yapılan alkol 
muayenesinde 1,65 promil alkollü 
çıkan sürücü ceza işlemleri için polis 
otosu başına getirildi. Polis ekiplerin-
ce yazılan ceza makbuzlarına imza 
atması için çağırılan genç sürücü 

kahkahalar atarak eline aldığı ka-
lemle evrakları imzaladı. Çok imza 
attığı için bir de polise gülerek espri 
yapan sürücü, “Komiserim sanki 
para çekecekmişim gibi” deyip gü-
lerek imza atmaya devam etti. Tüm 
işlemlerin bitmesinin ardından kafa-
sını yukarı kaldıran sürücü derin bir 
nefesle “Oh” çekip gülmeye devam 
etti. Sıklıkla gündeme gelen "alkollü 
sürücü ile polis imtihanı" repliklerini 
geride bırakan sürücü neşesiyle po-
lis ekiplerini bile şaşırttı. Sürücüye 
alkollü araç kullanmaktan 6 bin 439 
TL para cezası kesilirken araç olay 
yerine gelen bir arkadaşına teslim 
edildi.
n İHA

Aksaray'da ehliyetsiz kul-
landığı otomobille polise ya-
kalanan genç sürücü, polisin 
ısrarla araç sahibini sormasına 
telefon uzatarak cevap verdi. 
Polise uzun süre dil döken sü-
rücü cezadan kurtulamadı.

Halkın huzur ve güvenli-
ğinin sağlanması, meydana 
gelebilecek olayların önüne 
geçilmesi amacıyla Aksaray 
genelinde 24 saat uygulama 
yapan İl Emniyet Müdürlüğü 
Asayiş ve Trafik Şubesi ekipleri 
gece yaptığı denetimde şüphe 
üzerine 68 BC 728 plakalı oto-
mobili durdurdu. Araç sürü-
cüsünün tedirgin hal ve hare-
ketlerinden şüphelenen trafik 

polisi, sürücü Y.E.K.'i (22) önce 
alkol muayenesinden geçir-
di. Ardından ehliyet ve ruhsat 
kontrolüne geçen polis yapılan 
sorgulamada genç sürücünün 
ehliyetsiz olduğunu tespit etti. 

İşlemler için polis otosu ba-
şına alınan genç sürücü ceza 
yememek için polis memurla-
rına uzun süre dil döktü. Polis 
memurunun birkaç kez, “Araç 
sahibi kim?” sorusuna bir süre 

yanıt vermeyen ehliyetsiz sü-
rücü cezadan kurtulmak için 
cep telefonunu uzatarak ara-
dığı yakınını polis ile görüştür-
mek istedi. Polis memurunun 
telefonla görüşmeyi reddetme-
si üzerine cezadan kurtulama-
yacağını anlayan sürücü olay 
yerine teyzesini çağırdı. Bu sı-
rada genç sürücüye ehliyetsiz 
araç kullanmaktan 12 bin 977 
TL ceza kesilirken, araç ruhsat 
sahibine de ehliyetsiz kişiye 
araç vermekten 12 bin 977 TL 
olmak üzere toplam 25 bin 954 
TL para cezası kesti. Araç olay 
yerine gelen sürücünün teyze-
sine teslim edildi.
n İHA

Polis araç sahibini sordu, sürücü telefonu uzattı

Narkoçelik-27 operasyon-
larında 396 uyuşturucu satı-
cısı yakalandı. İçişleri Bakanı 
Ali Yerlikaya'nın, sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamaya 
göre, uyuşturucu madde ima-
latı ve satışını yapanlara yöne-
lik Ankara, İstanbul ve İzmir'in 
de aralarında bulunduğu 57 
ilde Narkoçelik-27 operasyon-
ları düzenlendi. Operasyonlar-

da 1 ton 700 kilogram uyuş-
turucu madde ve 1 milyon 
181 bin uyuşturucu hap ele 
geçirildi. 990 ekip, 2 bin 475 
personel, 8 hava aracının gö-
rev aldığı operasyonlarda 396 
uyuşturucu satıcısı gözaltına 
alındı. Operasyon görüntüle-
rini de paylaşan Bakan Yerli-
kaya, çalışmalarda görev alan 
polisleri tebrik etti. n AA

990 ekip, uyuşturucu 
için operasyondaydı

Konya Emniyet Müdürlüğü ekip-
lerince internet dolandırıcılarına yö-
nelik 6 ilde düzenlenen eş zamanlı 
operasyonda yakalanan 9 şüpheli-
den 8’i tutuklanarak cezaevine gön-
derildi. Edinilen bilgiye göre, Konya 
Emniyet Müdürlüğüne bağlı Siber 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü 
ekipleri, sosyal medya hesaplarından 
sanal bahis ile kişileri zengin edecek-
leri yalanıyla kandırarak dolandıran 
şüphelilerin peşine düştü. 2 ay süren 
çalışmalar sonrası Ankara, İstanbul, 
Adana, Mersin, Eskişehir ve Kahra-
manmaraş olmak üzere 6 ilde top-
lam 9 şüpheli şahsı yakalamak için 
eş zamanlı operasyon düzenlendi. 
Düzenlenen operasyonda 9 şüpheli 
yakalanarak gözaltına alındı. Şüp-

helilerin ev ve araçlarında yapılan 
aramalarda para sayma makinesi, 
bir miktar nakit para ve çok sayıda 
dijital materyal ele geçirildi. Siber 
ekipleri tarafından şüpheli şahısların 
hesap hareketleri incelendiğinde, 
mağdurlardan elde edilen 8 mil-
yon 143 bin 200 lira para girişinin 
olduğu, hesaplarından ise 8 milyon 
092 bin 978 lira paranın kripto bor-
sa şirketlerinde bulunan hesaplara 
gönderildiği tespit edildi. Gözaltına 
alınan 9 şüpheli şahıs emniyetteki 
işlemlerinin ardından adliyeye sevk 
edilen şahıslar burada çıkartıldıkları 
mahkemece şüphelilerden 1’i adli 
kontrol şartıyla serbest kalırken 8 
şüpheli tutuklanarak cezaevine gön-
derildi. n İHA

Konya polisinden internet 
dolandırıcılarına operasyon

Aksaray İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şubesi ve Trafik Tescil ve Denetleme Şubesi ekiplerinin yol kontrolünde alkollü olduğu tespit 
edilen araç sürücüsünün ceza makbuzu imzalarken ki pişkin halleri dikkat çekti. Sürücü, yediği cezaya kahkaha atarak cevap verdi 

Cezaya kahkalı tepki!
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Beyşehir’de kontrolden çıkan 
otomobilin refüje çıkarak aydın-
latma direğine çarpması sonucu 
2 kişi yaralandı. Kaza, Konya 
Caddesi üzerinde meydana gel-
di. Edinilen bilgiye göre, seyir 
halindeki N.Ö. idaresindeki 42 
B 7340 plakalı otomobil sürücü-
sünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu refüje çık-
tı. Otomobilin refüj üzerindeki 
çarptığı aydınlatma direği kırıla-
rak devrilirken kaza ihbarı üzeri-

ne adrese sağlık, itfaiye ve polis 
ekipleri sevk edildi. Kazada oto-
mobil içerisinde sıkışan sürücü 
ve yolcu itfaiye ve sağlık ekip-
lerinin müdahalesi ile araçtan 
çıkarıldı. Yaralanan sürücü N.Ö. 
ile araçta yolcu olarak bulunan 
S.Ö. daha sonra ambulansla kal-
dırıldıkları Beyşehir Devlet Has-
tanesi’nde tedavi altına alındı.

Kazayla ilgili tahkikat başla-
tıldı.
 n İHA

Aksaray’da bekçi ve asayiş 
ekiplerinin uygulamasında yaka-
lanan ve aranması olan şahıs ga-
zetecilere, “Neden çekiyorsun?” 
diye sordu. Gazetecilere saldırmak 
istediği anda engel olan bekçilere 
de “Çekmesin abi” diye gazeteciyi 
şikayet etti.

Olay, Hacı Hasanlı Mahallesi 
Kalealtı Caddesi'nde yaşandı. Edi-
nilen bilgiye göre, bekçilerle birlik-
te Aksaray Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı koordinesinde genel uygulama 
yapan Aksaray İl Emniyet Müdür-
lüğü Asayiş Şubesi ekipleri şüphe 
üzerine 68 DP 699 plakalı otomo-
bili durdurdu. Didik didik aranan 
araçta bulunan 3 şahıs aşağıya 
indirilirken, şahısların üst araması-
nın ardından Genel Bilgi Taraması 

(GBT) yapıldı. Yapılan GBT sorgu-
lamasında araçta bulunan H.S.’nin 
(32) uyuşturucudan aranması ol-
duğu belirlendi. Bunun üzerine 
şüpheli ters kelepçe yapılarak gö-
zaltına alındı. Gözaltına alındığı es-
nada gazeteciler tarafından görün-
tülendiğini fark eden şüpheli önce 
gazeteciye “Neden çekiyorsunuz?” 
diye sordu, sonra da bekçiler tara-
fından götürülürken gazetecilere 
saldırmak istedi. Bekçilerin mü-
dahalesiyle engellenen şüpheli bu 
kez de bekçilere dönerek “Çekme-
sin abi” diyerek gazeteciyi şikayet 
etti. Gözaltına alınan şüpheli polis 
otosuna bindirilirken ifadesi alın-
mak üzere Aksaray Polis Merkezi 
Amirliğine götürüldü.
 n İHA

Kontrolü kaybetti,
direğe çarptı

Didik didik arandı,
araması olduğu belirlendi
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Seydişehir’de hizmet sunan 
sağlık tesislerinin değerlendirme 
toplantıları İl Sağlık Müdürü Prof. 
Dr. Mehmet Koç başkanlığında ger-
çekleştirildi. Seydişehir İlçe Sağlık 
Müdürlüğü’nde sunulan hizmetle-
rin masaya yatırılması ile başlayan 
ilçe değerlendirme toplantılarına 
Seydişehir Devlet Hastanesi’nde 
yapılan geniş katılımlı toplantı ile 
devam edildi. 

‘SAĞLIKLI HAYAT MERKEZLERİ, 
YAŞAM KALİTESİNİ ARTIRIYOR’
Seydişehir İlçe Sağlık Müdür-

lüğü’nde gerçekleştirilen değerlen-
dirme toplantısında konuşan Prof. 
Dr. Koç, aile sağlığı merkezlerinde 
verilen 1. Basamak sağlık hizmet-
lerinin önemini vurguladı. İlçe sağ-
lık müdürlüğü verilerinin olumlu 
olduğunu görmekten memnuniyet 
duyduğunu ifade eden Prof. Dr. 
Koç, kanser taramaları ve aşılama 
programlarının ülkemiz geleceği 
adına son derece önemli olduğunu 
ifade etti. Ruh sağlığı sorunların-
dan, beslenme alışkanlıklarına, kro-
nik hastalıklardan aile içi yaşanan 
problemlere kadar pek çok konuda 
ücretsiz danışmanlık hizmeti sunan 
Seydişehir Sağlıklı Hayat Merke-

zi’nden faydalanan vatandaş sa-
yısının da her geçen gün arttığına 
dikkati çeken Prof. Dr. Koç, “Vatan-
daşlarımızın hayatını kolaylaştıra-
cak ve yaşam kalitesini yükseltecek 
alışkanlıkları bu merkezlerimizde 
kazandırmayı amaçlıyoruz. Sağlık-
lı hayat merkezlerimiz, koruyucu 
sağlık hizmetlerini sunma rolünü 
en nitelikli bir şekilde üstleniyor” 
dedi. 

‘SEYDİŞEHİR 5 YENİ SAĞLIK 
TESİSİNE DAHA KAVUŞUYOR’
İlçe Sağlık Müdürlüğü değer-

lendirmelerinin ardından Seydişe-
hir Devlet Hastanesi’ne geçen Prof. 
Dr. Koç ve hizmet başkanları bura-
da da hastane yöneticileri, hekim-

ler ve sağlık çalışanlarıyla bir araya 
geldi. Tüm Konya’da olduğu gibi 
Seydişehir’de de sağlık hizmetleri 
sunulan sağlık tesislerinin çağdaş 
standartlara ulaşması adına önemli 
çalışmalar yaptıklarını ifade eden 
Prof. Dr. Koç, ilçenin kısa zaman 
içerisinde 5 yeni sağlık tesisine 
daha kavuşacağını ifade etti.

‘YENİ ASM’LER VE 112 
İSTASYONLARI HİZMETE HAZIR’
75 yataklı Seydişehir Devlet 

Hastanesi ek hizmet binasında 
sona yaklaşıldığını söyleyen Prof. 
Dr. Koç, Hastanenin rolüne uygun 
hizmetleri eksiksiz olarak sunması-
nın bölge açısından önemli olduğu-
nu belirtti. Prof. Dr. Koç, “Hastane 

ek bina inşaatımızın tamamlanma-
sı ile birlikte hem çalışan memnu-
niyeti hem de hasta memnuniyeti 
daha üst seviyelere çıkacaktır” 
dedi. Prof. Dr. Koç, “Hastane ek 
bina inşaatımızın yanı sıra ilçemiz-
de 2 adet aile sağlığı merkezi (ASM) 
ile 2 adet 112 acil sağlık hizmetleri 
istasyonumuzun inşaatı da tamam-
lanmış durumdadır. Kısa bir süre 
içerisinde taşınma işlemleri baş-
layacak olan sağlık tesislerimizde 
vatandaşlarımıza çok daha modern 
şartlarda hizmet sunulacaktır” di-
yerek hizmete açılan yeni tesisler 
ile birlikte Seydişehir’de sağlık hiz-
meti sunan binaların tamamına ya-
kınının yenilenmiş olacağının altını 
çizdi.

Seydişehir’de Yapılan değerlen-
dirme toplantılarının ardından ya-
pımı devam eden Seydişehir Dev-
let Hastanesi ek hizmet binasında 
ve inşaatları tamamlanan ve taşın-
ma işlemleri başlayacak olan yeni 
sağlık tesislerinde incelemelerde 
bulunan Prof. Dr. Koç, inşaatların 
son durumu hakkında yetkililerden 
bilgi alarak Seydişehir programını 
tamamladı. 
n HABER MERKEZİ

Seydişehir’e modern sağlık hizmetleri için 5 yeni yatırım 

Çumra Belediye Başkanı 
Mehmet Aydın sanayi esnaf-
ları ile biraraya geldi. Çumra 
Sanayi Sitesi Başkanı Hasan 
Gökçe, Başkan Aydın’a ziya-
retlerinde eşlik etti. Her fır-
satta vatandaşlarla bir araya 
gelen ve esnaf ziyareti yapan 
Çumra Belediye Başkanı Meh-
met Aydın, Çumra Sanayi Si-
tesi’ndeki esnafları ziyaret 
ederek taleplerini dinledi. Sa-
nayi ve emekçilerin önemine 

vurgu yapan Başkan Aydın, 
büyük beceri isteyen zana-
atların devam ettirilmesinin 
önemli olduğuna dikkat çekti. 
Çumra’nın gelişmesinde ve 
orta ölçekli ekonomiye katkı-
sından ötürü zanaatkârların 
büyük rol oynadığını belirtti. 
Sanayi esnafı da Başkan Ay-
dın’ın ziyaretlerinden dolayı 
memnuniyetlerini dile getire-
rek teşekkür etti.
 n HABER MERKEZİ

Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanı Mahinur Özdemir 
Göktaş, Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay’ı ziyaret etti. Büyükşehir 
Belediyesi Taş Bina’da ger-
çekleşen ziyarette, Konya’da 
bulunmaktan dolayı duydu-
ğu memnuniyeti dile getiren 
Göktaş, Başkan Altay’ı sosyal 
belediyecilik alanında yaptığı 
çalışmalar dolayısıyla tebrik 
ederek, başarılarının devamı-

nı diledi. Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay da 
Bakan Göktaş’ı Konya’da ağır-
lamaktan dolayı büyük mut-
luluk duyduklarını belirterek, 
ziyaretleri ve destekleri dolayı-
sıyla teşekkür etti. Bakan Gök-
taş, Büyükşehir Belediyesi Taş 
Bina Dijital Tanıtım Merkezi’ni 
de inceleyerek, merkezi ziyaret 
eden Genç KOMEK Yaz Okulu 
öğrencileriyle sohbet etti.
 n HABER MERKEZİ

Başkan Aydın sanayi 
esnafını dinledi 

Bakan Göktaş, Konya’da 
öğrencilerle biraraya geldi  

Aile ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş, 
çeşitli ziyaretlerde bulunmak 
üzere Konya'ya geldi. Bakan 
Göktaş ilk olarak Konya Valisi 
Vahdettin Özkan'ı ziyaret etti. 
Açıklamalarda bulunan Göktaş, 
ardından Valilik'ten ayrılarak 
AK Parti Konya İl Başkanlığını 
ve Konya Büyükşehir Belediye-
sini ziyaret eden Bakan Göktaş, 
AK Parti İl Başkanı Hasan Angı 
ve Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay ile görüştü.

ÇOCUK VE YAŞLILARA ÖZEL 
PROJELER DEVAM EDİYOR 

Bakan Göktaş, yürüttükleri 
çalışmalarda en önemli amaçla-
rının toplumun tüm kesimlerine 
ulaşabilmek ve vatandaşların ih-
tiyaçlarını karşılayabilmek oldu-
ğunu belirterek, "Bu çerçevede 
bakanlık olarak, hizmet alanımı-
za giren her konuda toplumun 
tüm kesimlerini kapsayan bir 
anlayışla hizmetlerimizi sürdür-
meye devam ediyoruz. Bu amaç 
doğrultusunda, Konya'da vatan-
daşlarımıza dokunan pek çok ye-
niliğe imza attık. Şu an Konya'da, 
12 Sosyal Hizmet Merkezimizle 
hemşehrilerimize hizmet sunu-
yoruz. ASDEP görevlilerimizle 
ihtiyaçları yerinde tespit ederek 
hizmetlerimizi vatandaşlarımıza 
ulaştırıyoruz. Böylece, politika-
larımızın güçlü bir uygulaması 
olan Aile Sosyal Destek Progra-
mımız ile Konya'da 156 bin ha-
nemize ulaştık. Finansal Okur-
yazarlık ve Kadınların Ekonomik 
Güçlenmesi Seminerleri ile 26 
bin kadına destek olduk. Ev tipi 

bakım modeliyle hizmet verdiği-
miz Konya'daki 17 çocuk evinde, 
0–18 yaş arası 87 çocuğumuza 
devletin şefkat şemsiyesi altın-
da koruma ve bakım hizmeti su-
nuyoruz. Bugün Sosyal ve Eko-
nomik Destek Programıyla aile 
bütünlüğünü koruyarak bin 414 
çocuğumuzun sağlıklı gelişimi-
ne katkı sunuyoruz. Şehrimizde 
bulunan 32 Sosyal Yardımlaşma 
ve Dayanışma Vakfımız aracılı-
ğıyla sosyal devlet olmanın ge-
reğini yerine getiriyor, ihtiyaç 
sahiplerine yardım eli uzatmaya 

devam ediyoruz. Engelli ve yaş-
lılarımızın toplumsal hayata et-
kin katılımını çok önemsiyoruz. 
Bu çerçevede Konya'da, 3 bakım 
ve rehabilitasyon merkezimizde 
238 engelli ve yaşlı kardeşimize 
hizmet veriyoruz. Yaşlılarımızın 
hayata aktif katılımları için özel 
politikalar yürütüyoruz" dedi.

‘ÜLKEMİZDE GENÇ NÜFUSUN 
ARTMASI İÇİN ÖZEL ÇALIŞMALAR 

YÜRÜTÜYORUZ’
Bakan Mahinur Özdemir 

Göktaş, yapılan araştırmada Tür-
kiye'nin yaşlı nüfusunun son 5 

yılda yüzde 21,4 oranında arttı-
ğının ortaya çıktığını hatırlata-
rak, "Ancak Konya doğurganlık 
oranı ile Türkiye ortalamasının 
üzerinde olan illerimizden biri-
si. Ülkemizde genç nüfusun art-
ması, doğurganlık oranlarının 
yükselmesi için özel çalışmalar 
yürütüyoruz. Bunun yanı sıra, 
engelli vatandaşların aile bütün-
lüklerini muhafaza edecek şekil-
de bakımlarının evde yapılmasını 
önceliyoruz. Bu hizmetimiz doğ-
rultusunda Konya'da Evde Bakım 
Yardımından bugün 13 bin 438 
hemşehrimiz faydalanıyor. En-
gelli vatandaşlarımızın hayata 
aktif katılımlarını sağlamak için 
iş birlikleri yapıyor, bu alanda her 
türlü girişime ve projeye destek 
oluyoruz. Türkiye'nin dört bir 
yanında kuruluşlarımızla engelli 
vatandaşlarımızın ihtiyaçlarını 
karşılamak için gayret ediyoruz. 
Bunun en güzel örneklerinden 
biri Konya Selçuklu'da bulunan 
SOBE Vakfı'dır. Biz Bakanlık ola-
rak, engelli, yaşlı, kadın, çocukla-
rımıza her konuda destek olmaya 
devam edeceğiz. Konya için, ül-
kemiz için, vatandaşımızın refahı 
ve huzuru için çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz. Bu kapsamda da 
Bakanlık olarak, Konya'da baş-
lattığımız yatırımlarımız tüm hı-
zıyla sürüyor. Biri Meram diğeri 
de Seydişehir'de olmak üzere ça-
lışmaları devam eden 2 huzure-
vi yaşlı bakım ve rehabilitasyon 
merkezimizi de en kısa sürede 
vatandaşlarımızın hizmetine su-
nacağız" şeklinde konuştu.
n İHA

Konya’da bir dizi ziyaretlerde bulunan Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, yürüttükleri çalış-
maların devam ettiğini bildirerek, en önemli amaçlarının toplumun tüm kesimlerine ulaşabilmek olduğunu söyledi

Amaç, tüm kesime ulaşabilmek
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İnsan ve İrfan Vakfı'nın or-
ganizesinde Konya'ya gelen 10 
ülkeden 130 öğrenci, kültür ve 
sanat faaliyetleriyle sema felse-
fesini anlamaya çalışıyor. Kana-
da, Norveç, ABD ve Avustralya 
başta olmak üzere 10 ülkeden 
gelen öğrenciler, İstanbul ve 
Konya'da tarihi mekanları gez-
di, Türk İslam medeniyetini 
yakından tanıma fırsatı buldu. 
Örgün eğitim alan öğrenciler, 
program kapsamında Konya'da-
ki İrfan Medeniyeti Araştır-
ma ve Kültür Merkezi' (İRFA) 
Sema Atölyesi'nde "çark atma"yı 
(sema sırasında sağdan sola dö-
nülürken, sağ ayağı bulunduğu 
yerden kaldırmadan, sol ayağa 
dayanılarak soldan sağa doğ-
ru eski durumu alma hareketi) 
deneyimledi. Gelenekli Sanat-
lar Atölyeleri'nde çalışmaları 
yakından takip eden öğrenciler 
için burada "Adab-ı Muaşeret" 
dersi ile "Meali Sema" ve "Meşk" 
programı icra edildi.

YABANCI ÖĞRENCİLERE SEMA 
FELSEFESİ ANLATILDI

İnsan ve İrfan Vakfı Müte-
velli Heyeti Başkanı ve İstanbul 

Tasavvuf İrfan Meydan Meşk-
leri Topluluğu Postnişini Fatih 
Çıtlak, ülkelerinde örgün eği-
tim alan öğrencileri, 25 günlük 
program kapsamında ağırladık-
larını söyledi.

Okullarında başarılı olan bu 
öğrencilerin, Türk İslam mede-
niyeti hakkında fikir edinmek 
için İstanbul'un ardından Kon-
ya'ya geldiğini vurgulayan Çıt-
lak, şöyle konuştu: "Biz 'öğren-
cileri Selçuklu ve Osmanlı'nın 
harmanlandığı, manevi olarak 
medeniyetin en güzel şekilde 
inkişafına vesile olan bu beldeye 
getirelim' dedik. Bu çocuklar bir 

saatte semazen olmayacak ama 
sema disiplinini anlattık. İnsan; 
kalp, ruh, nefis ve akıldan olu-
şur. 'Kalbi, ruhu, nefsi ve aklı bir 
yerde toplamak için sema müt-
hiş bir disiplindir' dedik. Bunun 
felsefesini anlatıyoruz. Aslında 
bu insanımızın ihtiyacı olan bir 
şeydi. Çini atölyelerinde ise bi-
tirdikleri çalışmalarıyla ülkele-
rine dönecekler. Çini yaparken 
maksat, sanat eseri oluşturmak 
değildir. İnsanı bir yere topla-
maktır. Bedenini, aklını, ruhunu 
toparlayamayan bir insan asla 
eğitilemez, doğruyu, yanlışı bir-
birinden ayıramaz. Bu felsefeyle 

hareket ediyoruz. Bunu bilgi-
mizle, gördüğümüzle bu arka-
daşlara aktarmaya çalışıyoruz."

‘ÜLKEMİZLE KÜLTÜR VE 
MEDENİYET BAĞI OLACAK’

Çıtlak, öğrencilerin prog-
ramdan etkilendiğini ifade ede-
rek, "İstanbul'a geldikleri ilk 
gün ile bir hafta sonra baktığım-
da bu çocuklar çok farklı bir hal 
aldı. Çünkü dinlemeyi biliyorlar. 
45 gönüllüyle hiçbir ücret bek-
lemeden hizmet etmekteyiz. Ül-
kemiz için çok büyük bir kültür 
ve medeniyet bağı olacak. Ho-
caları, 'Biz buraya muhabbetini-
zi görmeye geldik. Çünkü Türk 
milletinin kendine mahsus bir 
muhabbeti var. Hepimize ilham 
veriyor.' dediler. Ona hizmet 
ediyorsak ne mutlu bize." ifade-
lerini kullandı. ABD'li 16 yaşın-
daki öğrenci Ameer Perkıns ise 
Sema Atölyesi'nde "çark atma-
yı" deneyimlediğini belirterek, " 
Sema ayini görmemiştim. Eğer 
daha uzun çalışsam daha iyi ola-
cağını düşünüyorum. Türkiye'ye 
ilk kez geliyorum. Program çok 
dolu ve güzel geçiyor." dedi. 
n AA

10 ülkeden öğrenciler Konya’da medeniyetin izinde!

Mahinur Özdemir Göktaş
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Yüksek Öğretim Kurumları 
Sınavı bitti. Heyecanla bekle-
nen puanların 17 Temmuz’da 
açıklanmasıyla tercih dönemi de 
başlayacak. Bu dönemde yapıla-
bilecek yanlışları önlemek için 
çeşitli uyarılarda bulunan Biru-
ni Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Adnan Yüksel, öğrencilerin ha-
yatlarındaki en önemli kararlar-
dan birini vereceklerini söyledi. 
Seçilecek üniversite ve bölümün 
bundan sonraki hayatlarını be-
lirleyeceğinin altını çizen Prof. 
Dr. Yüksel, “Çocuklar, üniver-
sitelerde 4-6 yılını geçiriyor. 
Bu yüzden tercih yaparken en 
önemli şeylerden biri yetenek-
lerini bilmeleri ve ona göre üni-
versite ve bölüm seçmeleridir” 
açıklaması yaptı.

ÖNCE BRANŞ, SONRA ÜNİVERSİTE 
BELİRLENMELİ

“Tercih döneminde üniversi-
teyi belirlemeden önce ne oku-
yacaklarını, branşlarını belirle-
yip buna çok iyi şekilde karar 
vermeliler” diyen Prof. Dr. Yük-
sel, “Sonra nerede okuyacakla-
rına karar verecekler. Kesinlikle 
puana değil, sıralamaya baksın-
lar. Çünkü sıralama her yıl de-
ğişebiliyor. Hiç kazanamayacak-
ları yerleri boşa tercih listesine 
eklemesinler. Aileler de tercihte 
çocuklara müdahale etmemeli-
dir. Ancak çocuklarını yetenek-

lerine göre bölüm seçmesi için 
yönlendirebilirler” şeklinde ko-
nuştu.

‘İSTENİLEN BÖLÜM GELMİYORSA 
MEZUNA KALINABİLİR’

İstenilen üniversite, bölü-
me sıralama yetmediği takdirde 
mezuna kalarak 1 yıl beklenil-
mesi gerektiğini belirten Prof. 
Dr. Yüksel, “Tabii bunu çok 
önermiyoruz ama sevmedikleri 
bölümü de okumasınlar. İstedi-
ği fakülteyi, istediği bir üniver-
sitede okuyamıyorsa o zaman 
beklemekte fayda var. ‘Hangi 
üniversiteden mezunsun’ diye 
sorulduğunda boynu bükük ka-
lınmamalıdır. Çünkü her zaman 
ilk soru, ‘mesleğiniz ne’ ikinci 
soru ise ‘hangi okuldan mezun-

sunuz’ olur” dedi.
‘Üniversite imkânları ve ho-

calar iyi araştırılmalıdır’
Tercih yapmadan önce üni-

versitenin imkânlarının iyi araş-
tırılması gerektiği hakkında da 
uyaran Prof. Dr. Yüksel, “Sos-
yal donatılarının nasıl olduğu 
incelenmelidir. Örneğin; spor 
alanları, kütüphaneleri, çalışma 
ortamları, derslikleri, en önem-
lisi de hocaları araştırılmalıdır. 
Öğrenci, hocasını severse ora-
da mutlu, huzurlu olur, ilham 
alır. Üniversitenin konumuna da 
baksınlar. 4-6 yıl gidip gelecek-
leri yere ulaşım çok önemlidir. 
Trafikli yer olup olmadığı önem-
li. Türkiye’de çok uzak kampüs-
ler de bazen tercih edilebiliyor. 

Ama öğrencinin yurt imkânı 
olmuyor. En önemlisi akademik 
danışmanlık. Üniversitede men-
tor eğitimi olup olmadığına bak-
sınlar. Üniversitenin vizyonuna, 
yayın sıralamasına bakılmalıdır. 
Bu şekilde ilerleyip gerilediğini 
anlayabilirsiniz. Orada iyi hoca-
lar olup olmadığını da böylece 
kontrol edebilirsiniz” açıklaması 
yaptı.

‘TIP OKUMAK İSTEYENLER 
ÜNİVERSİTEYE AİT HASTANE 
OLMASINA DİKKAT ETMELİ’

Sağlık, tıp alanını seçmek 
isteyen öğrenciler için çeşit-
li bilgiler veren Prof. Dr. Yük-
sel sözlerine son olarak şunları 
ekledi: “Öncelikle bu alanda 
üniversitenin kendi hastanesi 
olmalıdır. Çünkü tıpta 3 yıl te-
orik, 3 yıl pratik yaptırıyoruz. 
Bu iş afiliye hastaneyle olmaz. 
Afiliye hastane olduğu zaman 
bilim de olmaz. Üniversite ken-
di hastanesinde öğrencilerine 
pratik alan oluşturmalı. Bura-
da kendi hocaları ders vermeli, 
sınav yapmalıdır. Şuana kadar 
yaklaşık 208 üniversitede 5’in-
ciyiz. 2010’dan sonra kurulmuş 
34 üniversitede, tek akredite 
kuruluşuz. 3 binden, 20 binden, 
40 binden öğrenci almışız. 6 yıl 
okutmuşuz. TUS’ta ilk 100’e gi-
ren 6 öğrencimiz var. Bu da bü-
yük bir başarı.” n İHA

Üniversite tercihlerine sayılı günler kala adaylara önemli önerilerinde bulunan Prof. Dr. Adnan Yüksel, tercih edi-
lecek üniversitenin kurumsal akreditasyon almaya hak kazanmış olmasının önemli bir detay olduğuna değindi 

‘Akredite olan üniversiteleri seçin’

Yükseköğretim Kurumları 
Sınavı sonuçlarının açıklan-
masının ardından tercih dö-
neminin başlangıcı öncesinde 
Yükseköğretim Kurulu, vakıf 
yükseköğretim kurumlarına 
eğitim öğretim ücretleri ko-
nusunda uyarılarda bulundu.  
Özellikle öğrencilerin tercih-
lerinde ve sonraki yıllarda da 
kayıtlı oldukları yükseköğre-
tim kurumuna devam edip et-
meme konusunda göz önünde 
bulundurdukları kriterlerden 
başta geleni öğrenim ücretleri 
geliyor.  

‘BEKLENMEDİK ÜCRET ARTI-
ŞINDA BULUNMAMALILAR’
Yükseköğretim Kurulu 

Başkanı Erol Özvar imzasıyla 
vakıf yükseköğretim kurum-
larına yazı gönderildi. Buna 
göre, Yükseköğretim Kurulu 
10 Temmuz’da yapılan top-
lantısında vakıf yükseköğre-
tim kurumlarının eğitim öğ-
retim ücretlerini belirlerken 
aşağıdaki hususlara dikkat 
etmelerine karar verdi: Üc-
retlerin dönemsel değil, yıllık 
ve tayin edilmiş bir miktar 
olarak tespit edilmesi, ücret-
lerin tercih ve/veya yatay ge-
çiş dönemlerinden önce net 
bir miktar olarak ve her bir 

adayın kolayca ulaşabileceği 
şekilde ilan edilmesi, ilk kayıt 
esnasında öğrenciye taahhüt 
edilmiş eğitim-öğretim ücreti 
artış oranlarının aşılmaması 
ancak her halükarda yapıla-
cak artışlarda en çok Tüketi-
ci Fiyat Endeksindeki (TÜFE) 
on iki aylık ortalama oranın 
esas alınması ve bu kapsam-
daki güncellemelerin resmi 
internet sitelerinden duyu-
rulması, kayıt döneminden 
sonra her ne ad altında olursa 
olsun açıkça ilan edilmemiş 
ilave/beklenmedik ücret ve 
ücret artışı talebinde bulun-
mamaları, ilan edilen eğitim 
ve öğretim ücretlerinde TÜFE 
üzerinden resmi güncelleme 
oranları dışında herhangi bir 
ilave değişiklik yapılmamalı 
ve alınacak bu yöndeki karar-
lar uygun zamanda ve elveriş-
li araçlarla tüm öğrencilerle 
paylaşılmalı. Yükseköğretim 
Kurulu Başkanı Erol Özvar im-
zasıyla gönderilen yazıda va-
kıf yükseköğretim kurumları 
mütevelli heyetlerinin eğitim 
öğretim ücretlerini Yükse-
köğretim Kurulunun bu kararı 
doğrultusunda belirlemeleri 
istendi.  
n HABER MERKEZİ

‘Ücretler dönemsel değil, 
yıllık tayin edilen miktarda olmalı’

Erol Özvar
Prof. Dr. Adnan Yüksel
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Beyşehir Belediyesi tarafından 
bu yıl 17’ncisi düzenlenecek olan 
Uluslararası Beyşehir Göl Festi-
vali’nin hazırlıkları tüm hızıyla 
devam ediyor. 24-28 Temmuz 
tarihleri arasında gerçekleştirile-
cek olan festival, Beyşehir’in en 
önemli etkinliklerinden biri ola-
rak, yine büyük bir coşkuyla kut-
lanacak. Beyşehir Belediye Baş-
kanı Adil Bayındır, festivalle ilgili 
yaptığı açıklamada, organizasyo-
nun tamamının stant satışları 
ve sponsorlar tarafından finanse 
edileceğini belirtti. Başkanımız 
Bayındır, “Festival için belediye-
mizden hiçbir ek bütçe ve ödeme 
yapılmayacak. Tüm maliyetler, 
stand kiralamaları ve sponsorluk 

anlaşmalarıyla karşılanacak. Böy-
lece belediye bütçemize ek bir 
yük getirmeden bu büyük etkinli-

ği gerçekleştireceğiz.” dedi.
Uluslararası Göl Festivalinin 

önemine de değinen Adil Bayın-

dır; “Uluslararası Beyşehir Göl 
Festivalimiz Beyşehir’imizin do-
ğal ve kültürel güzelliklerimizin 
tanıtılmasında, yerli ve yabancı 
turistlerin ilgisini çekerek bölgeye 
ekonomik canlılık kazandırmak-
tadır. Beyşehir’imizin ve Beyşe-
hir Gölümüzün tanıtılması ulusal 
mecralarda gösterimi sağlanması 
açısından büyük önem taşımak-
tadır. Beyşehir’imizin ve Beyşehir 
Gölümüzün tanıtılmasında büyük 
katkısı olan Uluslararası Beyşe-
hir Göl festivalimizi her yıl oldu-
ğu gibi bu yılda ünlü sanatçılar 
ve Türkiye’nin dört bir yanından 
yüzbinlerce ziyaretçinin katılım-
larıyla gerçekleşecektir.” ifadele-
rine yer verdi. n HABER MERKEZİ

Aile ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş, 
Selçuklu Otizmli Bireyler Eği-
tim Merkezi’nin (SOBE) mezu-
niyet ve yıl sonu etkinliği için 
Konya’ya geldi. Bakan Mahinur 
Özdemir Göktaş, Selçuklu Bele-
diyesi tarafından Konya’ya ka-
zandırılan ve ailelere umut olan 
SOBE’yi ziyaret ederek merkez 
hakkında bilgi aldı. Çocuklarla 
yakından ilgilenen Bakan Gök-
taş, merkezde aldığı eğitimler 
neticesinde otizm raporu kal-
kan ve mezun olan 4 öğrenci 
ile ailelerinin heyecanına ortak 
oldu.
‘BÖYLE BİR ORTAM DÜNYANIN 

HİÇBİR YERİNDE YOK’
SOBE’nin dünyada eşi ben-

zeri olmayan bir tesis olduğunu 
söyleyen Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanı Mahinur Özde-
mir Göktaş, “Hakikaten beklen-
timin çok üzerinde. Öncelikle 
bu güzel inisiyatifin başında 
olan kıymetli başkanımız Uğur 
İbrahim Altay ve belediye baş-

kanlarımız olmak üzere herkese 
teşekkürlerimi sunuyorum. Siz 
değerli ailelerimizi tebrik edi-
yorum. Çocuklarınızı özveriyle 
bu güzel programa getirdiniz 
ve çok şükür ki çocuklarımız bu 
güzel programdan mezun oldu. 
Bugün o mutluluğa hep bera-
ber şahit olduk. Dünyada eşi 
benzeri bulunmayan bir me-

kan burası. Dünyada çok seya-
hat etmiş ve yurt dışında görev 
yapmış biri olarak söylüyorum, 
böyle bir merkez dünyanın 
hiçbir yerinde yok. Ben gönlü 
geniş tüm Konyalı hayırsever-
lere, belediye başkanlarımı-
za, bu projenin arkasında olan 
tüm vizyon sahibi herkese ve 
bütün öğreticilerimize teşek-

kür ediyorum. Hakikaten gö-
nülden geçtiği gibi, içlerinden 
geldiği gibi bütün gönüllerini 
vererek bu çocuklarımıza emek 
veriyorlar. Kıymetli ailelerimiz, 
sizlere de teşekkür ediyorum, 
bu projeye inandınız. Bu pro-
jenin inşallah tüm Türkiye'de 
yaygınlaştırılmasını önemsi-
yoruz. Gurur duydum bir kere 
daha. Bir Konyalı olarak ayrıca 
daha da gurur duydum. Hayırlı 
uğurlu olsun. Kıymetli evlatla-
rımız, inşallah sayılarınız artar” 
ifadelerini kullandı. Bakan Gök-
taş’a Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, SOBE Vakıf 
Başkanı Mustafa AK, Konya Vali 
Yardımcısı Fatmagül Dalmış ve 
Selçuklu Kaymakamı Eflatun 
Can Tortop eşlik etti. Program 
sonunda Bakan Göktaş ve pro-
tokol üyeleri çocuklarla birlikte 
kep atarak sevinçlerine ortak 
oldu.
n HABER MERKEZİ

Bu yıl 17’ncisi düzenlenen Beyşehir Göl Festivali’nin hazırlıkları tamamlanmak üzere. Organizasyon tamamlandığın-
da birçok etkinlik gerçekleştirilecek, ilçenin en önemli etkinliklerinden biri olarak yine büyük bir coşkuyla kutlanacak

Göl Festivali başlıyor

Bakan Göktaş: “SOBE’nin Dünya’da eşi benzeri yok”

Dışişleri Bakanı Hakan 
Fidan, Nijer'de Başbakan ve 
Ekonomi ve Finans Bakanı Ali 
Mahamane Lamine Zeine baş-
kanlığında düzenlenen ortak 
çalışma toplantısına katıldı. 
Bakanlığın sosyal medya he-
sabından yapılan paylaşımda, 
"Bakanımız Hakan Fidan, Mil-
li Savunma Bakanımız Yaşar 
Güler, Enerji ve Tabii Kaynak-
lar Bakanımız Alparslan Bay-
raktar, MİT Başkanımız İbra-
him Kalın, Savunma Sanayii 
Başkanımız Haluk Görgün ve 
Ticaret Bakan Yardımcımız 
Özgür Volkan Ağar ile birlikte 

Niamey'de Nijer Başbakanı Ali 
Mahamane Lamine Zeine baş-
kanlığında düzenlenen ortak 
çalışma toplantısına katıldı." 
ifadesine yer verildi. Diploma-
tik kaynaklar, Fidan'ın Nijer'i 
ziyaret edeceğini ve ziyarette 
ikili siyasi ve ekonomik ilişki-
ler ile bu kapsamda işbirliğini 
güçlendirme ve çeşitlendirme 
yönünde atılabilecek adım-
ların yanı sıra Sahel bölge-
sindeki güncel gelişmeler ve 
İsrail-Filistin meselesi başta 
olmak üzere, bölgesel konula-
rın ele alınacağını bildirmişti.
 n AA

Bakan Fidan ortak 
çalışma toplantısına katıldı



Cumhurbaşkanlığı Kabine Top-
lantısı'nın ardından konuşan Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
gelecek nesillere bırakacakları en 
büyük miras olan Türkiye Yüzyı-
lı'nın inşası için yoğun bir çaba için-
de olduklarını ifade ederek, yerli ve 
milli haberleşme uydusu TÜRK-
SAT 6A'nın uzay yolculuğunun 8 
Temmuz'da fiilen başladığını, yeni 
uydunun test yörüngesine 23 Tem-
muz'da ulaşacağını hatırlattı.

‘BU ALANDA DA ÜST 
LİGE YÜKSELDİK’

Uydunun doğrulamaların ardın-
dan 3 ay sonra operasyona alınaca-
ğını açıklayan Erdoğan, şu ifadeleri 
kullandı:"TÜRKSAT 6A ile haberleş-

me uydusu üreten ilk 11 ülke ara-
sına girdik. Mühendislerimiz, tek-
noloji firmalarımız ve kurumlarımız 
el ele verdi, çalıştı, didindi ve Tür-
kiye'yi bu alanda hamdolsun bir üst 
lige yükseltti. Yeni uydumuz dışa 
bağımlılığın azaltılması yönünde 
önemli bir kilometre taşı olacak. 
TÜRKSAT 6A'nın hizmete girme-
siyle Türkiye'nin uydularının ulaştığı 
nüfusu 3,5 milyardan 5 milyara çı-
kartacağız. Yerli ve milli uydumuzun 
tekrar hayırlı olmasını diliyorum. 
TÜRKSAT 6A'nın tasarım, geliştir-
me ve üretim aşamalarında emeği 
olan herkesi, tüm kurumlarımızı, 
tüm mühendislerimizi canı gönül-
den tebrik ediyorum." n AA
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Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, Cumhurbaşkanlı-
ğı Külliyesi'ndeki Cumhurbaş-
kanlığı Kabine Toplantısı'nın 
ardından millete seslendi. Ko-
nuşmasına, milletin ve tüm 
Müslümanların bugün idrak 
edilen Aşure Günü'nü tebrik 
ederek başlayan Erdoğan, bu 
mübarek ay ve gün vesilesiyle 
tutulan oruçların, yapılan iba-
detlerin hak katında kabul ol-
masını diledi.

‘CİDDİ YATIRIMCILARA HER 
TÜRLÜ KOLAYLIĞI SAĞLIYORUZ’

Son kabine toplantısından 
bugüne, dış siyasette oldukça 
yoğun görüşme ve ziyaret tra-
fiklerinin olduğunu belirten Er-
doğan, önce Şanghay İşbirliği 
Teşkilatının 24'üncü Zirvesi'ne 
şeref konuğu olarak katılmak 
üzere Kazakistan'ın başkenti 
Astana'ya gittiğini anımsattı. 
Burada Türkiye, Türk mille-
ti ve Asya'daki kardeş ülkeler 
açısından çok hayırlı neticeler 
doğuracak kritik temaslar ger-
çekleştirdiklerini anlatan Er-
doğan, "Özellikle Rusya Devlet 
Başkanı Sayın Putin ve Çin Halk 
Cumhuriyeti Devlet Başkanı 
Sayın Şi ile yaptığımız görüş-
meler oldukça verimliydi. Her 
iki ülkeyle olan işbirliğimizi ti-
caretten turizme, ulaştırmadan 
doğrudan yatırımlara kadar her 
alanda geliştirmek arzusunda-
yız." dedi.

‘ÜLKEMİZE KATMA DEĞER 
SAĞLAYACAK TÜM YATIRIMLARA 

KAPIMIZ AÇIK’ 
Çin otomobil üreticisi BYD 

ile imzalanan toplam tutarı 1 
milyar doları aşan yatırım söz-
leşmesinin, karşılıklı iradenin 
en güzel örneği olduğunu ifa-
de eden Erdoğan, bu tür yatı-
rım ortaklıklarıyla ikili ticareti 
daha dengeli ve sürdürülebilir 
bir seviyeye getirmeyi hedef-
lediklerini vurguladı. "Ülkemiz 
ekonomisine katma değer sağ-
layacak her türlü yatırıma kapı-
mız ardına kadar açıktır. Yeter 
ki kazan-kazan anlayışıyla ha-
reket edilsin. Yeter ki yatırım 
meselesi siyasi manivela olarak 
kullanılmasın." diyen Erdoğan, 
bu konuda ciddi yatırımcılara 
gereken her türlü kolaylığı sağ-
ladıklarını söyledi.

"Paris Olimpiyatları'nda 
sporcularımıza başarılar diliyo-
rum"

Astana'nın ardından planla-
rının Şuşa'daki Türk Devletleri 
Teşkilatı Gayri Resmi Zirvesi'ne 
katılmak olduğunu ancak Hol-
landa ile Türkiye arasında oyna-
nan Avrupa Futbol Şampiyonası 

çeyrek final maçında Millileri 
yalnız bırakmamak için planda 
ufak bir değişiklik yaptıklarını 
dile getiren Erdoğan, Şuşa'ya 
Türkiye'yi temsilen Cumhur-
başkanı Yardımcısı Cevdet Yıl-
maz ile Dışişleri Bakanı Hakan 
Fidan'ın gittiğini bildirdi.

Kendisinin A Milli Futbol Ta-
kımı'nı desteklemek üzere Ber-
lin'e geçtiğini hatırlatan Erdo-
ğan, şu ifadelere yer verdi:

"UEFA'nın Merih Demiral 
hakkında alelacele aldığı haksız 
karar, hem kendilerine hem de 
şampiyonanın itibarına zarar 
vermiştir. Berlin caddeleri ve 
olimpiyat stadındaki atmosfer 
gerçekten muhteşemdi. Milli 
Takımımız maç boyunca izle-
yenlere keyif veren, heyecan 
ve tempo seviyesi yüksek bir 
performans sergiledi. Karşılaş-
ma esnasında elbette içimize 
sinmeyen, anlamakta zorlan-
dığımız hakem kararları oldu. 
Futbolcularımız ellerinden 
gelenin en iyisini yapmaları-
na rağmen maalesef yarı final 
şansımızı kaçırdık. Buradan bir 
kez daha milletçe bizlere bü-
yük gurur yaşatan A Milli Fut-
bol Takımımızı ve teknik heyeti 
tebrik ediyorum. Millilerimizi, 
Almanya'da 'ev sahibi' olarak 
muhabbetle bağırlarına basan 
gurbetçi kardeşlerimize ayrıca 
teşekkür ediyorum."

‘İSRAİL'İN DURDURULMASI, 
TÜM İNSANLIĞIN HUZUR VE 

GÜVENLİĞİ İÇİN ŞART’
7 Ekim'den bu yana Gazzeli-

lerin maruz bırakıldığı katliamı, 
gerek oturumlarda gerekse ikili 
görüşmelerde gündeme getir-
diklerini kaydeden Erdoğan, İs-
rail'in durdurulmasının sadece 
bölge için değil, tüm insanlığın 
huzuru ve güvenliği için şart 
olduğunun altını çizdiklerini 

belirtti. Türkiye olarak, mevcut 
İsrail yönetimini ateşkese zor-
lamak amacıyla tüm imkanları 
seferber ettiklerini dile getiren 
Erdoğan, iki ülke arasındaki ti-
cari işlemlerin durdurulması ve 
Uluslararası Adalet Divanı'nda 
İsrail aleyhine açılan soykırım 
davasına müdahil olma kararı-
nın bu yönde attıkları adımlar-
dan olduğunu söyledi.

Erdoğan, NATO bünyesinde 
sahip oldukları araçları da bu-
nun için kullandıklarını belirte-
rek "Filistin'de kalıcı barış tesis 
edilene kadar İsrail ile NATO 
nezdinde işbirliği yapılması yö-
nündeki girişimlere onay ver-
meyeceğiz. Bu konudaki kararlı 
duruşumuzu zirvede açık açık 
vurguladık. İsrail'in Gazze ve 
diğer Filistin topraklarındaki 
katliam, işgal ve soykırım poli-
tikası devam ettikçe biz de bu 
ülkeyle ilgili tutumumuzu de-
ğiştirmeyiz." ifadelerini kullan-
dı.

‘GARANTÖRLÜK DAHİL HER 
TÜRLÜ ROLÜ ÜSTLENMEYE 

HAZIRIZ’
İsrail'in, 7 Ekim'den bu yana 

geçen 285 günde her türlü zul-
mü, barbarlığı ve vahşeti sergi-
lemesine rağmen Filistin halkı-
nın direniş azmini kıramadığına 
işaret eden Erdoğan, şöyle ko-
nuştu: "Filistinli kardeşlerimiz, 
tüm Müslümanlara ve insanlığa 
örnek olacak büyük bir vakarla 
topraklarını kahramanca sa-
vunmaya devam ediyor. 

40 bine yakın şehide ve 
üzerlerine yağan bombalara 
karşın tüm dünyaya vatan-
perverlik dersi veren Filistinli 
kardeşlerimizi hürmetle se-
lamlıyorum. Rabb'im, Filistin 
halkının ve Gazzeli mazlumla-
rın yardımcısı olsun diyorum. 
Kandan, gözyaşından ve işgal-

den beslenen zalimler rahatsız 
olsalar da biz Filistin'in yanında 
dimdik duruyoruz ve duraca-
ğız. Türkiye olarak, bölgemizin 
sulh-u sükuna kavuşması için 
garantörlük dahil her türlü rolü 
üstlenmeye hazır olduğumuzu 
tekrar ifade ediyorum."

MERKEZ BANKASI BRÜT 
REZERVLERİMİZ TÜM

 ZAMANLARIN REKORUNU KIRDI!
Sokağa, çarşıya, pazara ku-

lak tıkayan bir hükümet asla 
olmadıklarını, olmayacaklarını 
ifade eden Erdoğan, toplum-
daki özellikle bazı kesimlerin 
hayat pahalılığı sebebiyle ya-
şadığı zorlukların bilincinde 
olduklarını söyledi. 22 yıllık 
iktidarları boyunca vatandaş-
ları enflasyona ezdirmedikleri-
ni, bundan sonra da aynı has-
sasiyetle hareket edeceklerini 
bildiren Erdoğan, "Amacımız, 
ekonomimizi, enflasyonu tekrar 
körükleyecek bir kısırdöngüye 
sokmadan vatandaşlarımızın 
refahını kalıcı olarak yükselt-
mektir. Türkiye'ye geçmişte 
ağır faturalar ödetmiş popülizm 
batağına düşmemek için büyük 
itina gösteriyoruz. İstikrar ve 
reform programımızı kararlı bir 
şekilde uyguluyoruz. Programın 
olumlu sonuçlarını peyderpey 
alıyoruz, alacağız. Geçen ay-
dan itibaren enflasyonun ateşi 
düşmeye başladı. İnşallah önü-
müzdeki aylarda bu süreç daha 
da ivmelenecek. Sene sonunda 
enflasyonu hedeflediğimiz sevi-
yelere indireceğiz." dedi.

‘2023’TEN DAHA İYİ 
BİR SEVİYEDE’

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
fahiş fiyat ve fırsatçılıkla mü-
cadelede kararlı adımlar atık-
larını, belli başlı sektörlerde 
aşırı kar hırsı ve açgözlülüğün 
yol açtığı fiyat balonunun yavaş 
yavaş söndüğünü kaydetti. Er-
doğan, "Orta vadeli programın 
etkileri görüldükçe, ekonomi 
kurmaylarımıza yönelik yıprat-
ma ve yıldırma kampanyaları 
da yoğunlaşmaktadır. Ne biz 
ne de milletimiz bu saldırılara 
prim verecek. Sabır ve kararlı-
lıkla yol haritamızı uygulama-
ya devam edeceğiz." ifadesini 
kullandı. İstihdam konusunda 
iş gücü verilerinin gayet güzel 
geldiğine, mayıs ayı iş gücü ve-
rilerinin rekor kırılan 2023'den 
bile daha iyi seviyede gerçek-
leştiğine işaret eden Erdoğan, 
işsizlik oranının bir önceki yıla 
göre 1,1 puan azalarak yüzde 
8,4 seviyesine gerilediğini be-
lirtti. 
n AA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanlığı Kabine Toplantısı'nın ardından yaptığı açıklamada, “Geçen 
aydan itibaren enflasyonun ateşi düşmeye başladı. Sene sonunda enflasyonu hedeflediğimiz seviyelere indireceğiz.” dedi

‘Enflasyon ateşi düşmeye başladı’

‘Haberleşme uydusu üreten ilk 11 ülke arasındayız’



Para Tekvando Milli Takımı, 28 
Ağustos - 8 Eylül 2024 tarihleri arasın-
da yapılacak olan Paris 2024 Paralim-
pik Oyunları'nın hazırlıklarını Konya'da 
sürdürüyor. Tekvando Milli Takımlar 
Teknik Direktörü Ali Şahin, çok güzel 
ve başarılı bir dönem geçirdiklerini 
söyleyerek, “Bunların hepsi aslında 
olimpiyatlara hazırlıktı. Onun için spor-
cularımız gerekli tecrübeyi kazandı” 
dedi. Para Tekvando Milli Takımı, 28 
Ağustos - 8 Eylül 2024 tarihlerinde 
gerçekleştirilecek Paris 2024 Paralim-
pik Oyunları'na Konya'da hazırlanıyor. 
Haftalardır kampta olan takım, Teknik 
Direktör Ali Şahin gözetiminde ant-
renmanlarına devam ediyor. Oyunlara 
katılacak 8 milli sporcu ise daha önce-
sinde bir çok uluslararası müsabakada 
yarıştı ve dereceler kazandı. Bu başa-
rıları Paralimpik Oyunları'na aktarmak 
istediklerini anlatan Tekvando Milli Ta-
kımı Teknik Direktörü Ali Şahin, spor-
cuların hepsinin başarılar elde edece-
ğine inandığını belirtti. Milli sporcular 
ise Paris 2024 Paralimpik Oyunları'n-
da madalyalar kazanarak, kürsüde İs-
tiklal Marşı'nı okumayı istiyor.

‘AVRUPA ŞAMPİYONLARINDA 
KAZANDIKLARI BAŞARILAR İLE 

OLİMPİYATLARDA ZİRVE 
YAPACAKLAR’

Tekvando Milli Takımlar Teknik 

Direktörü Ali Şahin, hazırlık sürecini  
anlattı. Şahin, “2020 Tokyo Olimpi-
yatları'ndan sonra Dünya Tekvando 
Federasyonu sıklet değişikliğine 
gitti. Para olimpik sıkletlerini biraz 
çoğalttı. Biz de bu imkanlar dahilinde 
dünya seçmelerinde sporcularımı-
zı, aday sporcularımızı yarıştırmaya 
başladık. 2020'den sonra 4 yıllık 
önemli bir program uyguladık. Bu 
programdan da 10 kişiden 8 kişiyi 
paralimpik sıklet olarak olimpiyat-
larda yarıştırmaya hak kazandık. 
Bu müsabakalar Avrupa ve dünya 
şampiyonları ile birleşti. Çok güzel 
başarılı bir dönem geçirdik. Bunların 
hepsi aslında olimpiyatlara hazırlıktı. 
Onun için sporcularımız gerekli tec-
rübeyi kazandılar. 

Son dönemde de Konya'daki 
kamp eğitim merkezinde planlı ve 

programlı bir şekilde çalışmalara 
devam ediyoruz. İnşallah dünya ve 
Avrupa şampiyonalarında kazandık-
ları başarılar ile olimpiyatlarda zirve 
yapacaklar. Onun için hummalı bir 
çalışma Konya'da devam ediyor” 
cümlelerine yer verdi.

‘PARİS 2024 PARALİMPİK 
OYUNLARI'NA HAZIRIM’

15 yıldır para tekvando ile ilgi-
lenen Para Tekvando Milli Takımı 
Kaptanı Fatih Çelik, “Paris 2024 Pa-
ralimpik Oyunları'na hazırım. Daha 
önceki turnuvalarda da yer almıştım. 
Allah'ın izniyle bu sefer hatalarımızı 
telafi ettik ve önümüzdeki olimpi-
yatlarda altın madalya alıp, ülkemize 
dönmek istiyoruz” şeklinde konuştu.

‘İNŞALLAH ALTIN MADALYA 
KAZANMAK İSTİYORUM’

Olimpiyatlarda altın madalya ka-

zanmak istediğine vurgu yapan mil-
li sporcu Mehmet Sami Saraç ise, 
“Önümüzdeki Paris 2024 Paralim-
pik Oyunları'na hazır hissediyorum. 
Ufak bir sakatlığım vardı, düzeldi. 2 
ay önce Avrupa şampiyonamız var-
dı. Orada birinciliği düşündüğüm 
için derece elde edemedim. Keşke 
kademe kademe gitseydim. Ama şu 
anda kesin adımlarla gidip, inşallah 
altın madalya kazanmak istiyorum” 
diye konuştu.

‘HEPİMİZİN UMUDU 
YÜKSEK, İNŞALLAH GÜZEL
 SONUÇLARLA DÖNECEĞİZ’
2020 Tokyo Paralimpik Oyun-

ları'nda Türkiye'ye ilk madalya 
kazandıran kadın sporcu olan 24 
yaşındaki Meryem Betül Çavdar, 
“Tokyo ilk mücadelemizdi. Orada 
ülkeme gümüş madalya kazandır-
dım. Paris'te ikinci defa Paralimpik 
oyunlar göreceğiz, oranın atmosferi 
çok çok farklı. 

Zaman azaldıkça heyecanımız 
ve madalya sayımız daha da artı-
yor. Biz de bu süreçte elimizden 
gelen ne varsa ortaya koyuyoruz. 
Çalışmalarımız gayet güzel gidiyor. 
Hepimizin umudu yüksek. İnşallah 
güzel sonuçlarla döneceğiz” ifade-
lerini kullandı.
n İHA
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Paralimpik Oyunları'na hazırlar 
Para Tekvando Milli Takımı, 28 Ağustos - 8 Eylül 2024 tarihlerinde gerçekleştirilecek Paris 2024 Paralimpik Oyunları'na 

Konya'da hazırlanıyor. Haftalardır kampta olan takım, Teknik Direktör Ali Şahin gözetiminde antrenmanlarına devam ediyor

A Milli Kadın Futbol Takımı, EURO 2025 Play-Off'u garantiledi
A Milli Kadın Futbol Takımı, 2025 

Avrupa Şampiyonası Elemeleri B Ligi 
1. Grup'un son maçında deplasman-
da karşılaştığı Macaristan'ı 4-1 yene-
rek grubunu 9 puanla ikinci sırada ta-
mamladı ve play-off'larda mücadele 
etmeyi garantiledi.

2025 Avrupa Şampiyonası Ele-
meleri B Ligi 1. Grup'ta mücadele 
eden A Milli Kadın Futbol Takımı, 6. 
ve son maçında Macaristan ile Gyor 
şehrindeki Alcüfer Stadyumu'nda 
karşılaştı. Rakibi karşısında maçın 
başından sonuna üstün bir oyun ser-

gileyen Milliler, 14. dakikada Busem 
Şeker, 54. dakikada Elif Keskin, 61. 
dakikada Birgül Sadıkoğlu ve 79. 
dakikada Kader Hançar'ın golleriyle 
karşılaşmayı 4-1 kazandı. Macaris-
tan'ın tek golü 66. dakikada Zsanett 
Kajan'dan geldi.

Mücadeleyi Türkiye Futbol Fede-
rasyonu Kadın Futbolu Direktörü Eren 
Şenyaprak ile Budapeşte Büyükelçisi 
Gülşen Karanis Ekşioğlu birlikte izle-
di. Ekşioğlu, maç öncesi teknik ekip 
ve takıma çiçek verdi, başarı diledi.

Türkiye, 2025 Avrupa Şampi-

yonası Finalleri'ne gidebilmek için 
play-off maçı oynamayı garantiledi. 
Play-off'ların kura çekimi, 19 Tem-
muz 2024 tarihinde İsviçre'nin Nyon 
şehrinde bulunan UEFA Genel Merke-
zi'nde gerçekleştirilecek. Türkiye'nin 
1. play-off turundaki rakibi bu eşleş-

me sonucu belli olacak. Çift maç usu-
lüne göre oynanacak elemelerde Tür-
kiye turu geçerse, 2. play-off turunda 
mücadele edecek. Bu turu kazanan 
takım, 2025 Avrupa Şampiyonası Fi-
nalleri'ne gitmeye hak kazanacak.
n İHA

Selçuklu Belediyespor'dan TSYD Konya'ya ziyaret 
Selçuklu Belediyespor Kulüp 

Başkanı Mustafa Yavuz Tezcan 
ve beraberindeki heyet, Türkiye 
Spor Yazarları Derneği (TSYD) 
Konya Şubesini ziyaret ederek 
Başkan Murat Dönmez ve yöne-
tim kurulu üyeleriyle görüşerek 
kulübün başarıları ve faaliyetleri 
hakkında bilgi verdi. Selçuk-
lu Belediyespor Kulüp Başkanı 
Mustafa Yavuz Tezcan, Selçuk-
lu Belediye Başkan Yardımcısı 
ve Kulüp Yönetim Kurulu Üyesi 
Mehmet Ali Çakar, Selçuklu Be-
lediyespor Kulüp Müdürü Meh-
met Ali Kolay, Yönetim Kurulu 
Üyesi Mustafa Uysal ve Kulüp 
Basın Yayın Sorumlusu Sami 
Erikçi, TSYD Konya Şubesini zi-
yaret etti. 

‘TÜRKİYE’NİN AÇIK ARA EN İYİ 
KULÜBÜ OLDUK’

Ziyarette Kulübü’nün başa-
rıları ve faaliyetleri hakkında 

bilgi veren Başkan Mustafa Ya-
vuz Tezcan, sporu ve sporcuyu 
önemsediklerini, 20 branşta 15 
binden fazla sporcuyu bünye-
lerinde barındırdıkları söyledi. 
Tezcan, şu anda yaz spor okulları 
çerçevesinde çok sayıdaki bran-
şta 13 bin çocuğumuzun eğitim 
aldığını belirterek "Selçuklu Be-

lediyespor olarak Konya’nın spor 
yükünü çekmeye çalışıyoruz. Be-
lediye Başkanımızın bu konuda 
bakış açısı önemli. Sporcu yetiş-
tirme merkezi inşaatı da devam 
ediyor. Önümüzdeki yıl burası 
tamamlanacak ve bu sayede 
daha geniş kitleye ulaşmış ola-
cağız. Ayrıca bu sene futbolda 

önemli başarılar elde ettik. U16 
takımımız Türkiye Şampiyonu, 
U17 takımımız da Türkiye ikin-
cisi oldu. Bu çocuklarımızı önce-
likli olarak şehrimizin takımına 
ve ülke futboluna hediye etmek 
istiyoruz. Son yıllarda özellikle 
futbolda elde edilen başarılar 
sonunda Türkiye’nin açık ara en 

iyi kulübü olduk.  Bireysel olarak 
da ulusal ve uluslararası başarı-
larımız devam ediyor" dedi.
‘TSYD OLARAK HER TÜRLÜ DESTEĞİ 

VERMEYE HAZIRIZ’
TSYD Konya Şube Başka-

nı Murat Dönmez de ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile geti-
rerek Selçuklu Belediyespor Ku-

lübü yöneticilerine teşekkür etti. 
Yapılan çalışmaların spor adına 
önemli olduğunu belirten Baş-
kan Dönmez, “Selçuklu Beledi-
yespor Kulübü’nün geleceğimiz 
teminatı olan gençlerimizi kötü 
alışkanlıklardan kurtarıp spor 
yapmalarına olanak tanıması ve 
her branşta sporcu yetiştirerek 
Türk bayrağını göndere çekti-
rip İstiklal Marşımızı okutması 
yapılan çalışmaların en güzel 
cevabıdır. Umuyorum ki, daha 
çok başarılı sporcu yetiştire-
rek, Olimpiyatlara katılımlarını 
sağlamak olacaktır. Bu konuda 
TSYD olarak her türlü desteği 
vermeye hazırız “diye konuş-
tu. Ziyarette TSYD Konya şube 
yöneticileri Hüseyin Avni Uğur, 
Kemal Soylu, Hüseyin Turgut, 
Abdullah Leblebici ve Ferhat 
Türkoğlu da hazır bulundu.
n SPOR SERVİSİ



EURO 2024'te turnuvanın takımı belli oldu
UEFA, 2024 Avrupa Futbol 

Şampiyonası'nın (EURO 2024) 
en iyi 11'ini açıkladı. Listede 
şampiyon İspanya'dan 6 futbol-
cu yer aldı.

Almanya'nın ev sahipliğin-
de gerçekleştirilen 2024 Avrupa 
Futbol Şampiyonası'nda (EURO 
2024) turnuvanın takımı belli 
oldu. UEFA, EURO 2024'teki tek-
nik gözlemcilerin oylarıyla belir-
lenen EURO 2024'ün en iyi 11'ini 
açıkladı. Listede organizasyonu 
şampiyonlukla noktalayan İs-
panya'dan 6, yarı finalde şam-
piyonaya veda eden Fransa'dan 
2, finalist İngiltere'den, turnu-
vanın sürpriz takımı İsviçre'den 
ve ev sahibi Almanya'dan da 
1'er oyuncu yer aldı. UEFA'nın 
EURO 2024'teki teknik gözlemci 

listesinde Fabio Capello, Ioan 
Lupescu, Michael O'Neill, David 

Moyes, Aljosa Asanovic, Rafael 
Benitez, Avram Grant, Packie 

Bonner, Frank de Boer, Ole 
Gunnar Solskjaer, Aitor Karan-
ka ve Jean-Francois Domergue 
görev aldı.
EURO 2024'ün en iyi 11'i şu şekilde:

Kaleci
Mike Maignan (Fransa)
Defans
Kyle Walker (İngiltere)
William Saliba (Fransa)
Manuel Akanji (İsviçre)
Marc Cucurella (İspanya)
Orta saha
Rodri (İspanya)
Dani Olmo (İspanya)
Fabian Ruiz (İspanya)
Forvet
Lamine Yamal (İspanya)
Jamal Musiala (Almanya)
Nico Williams (İspanya)

n İHA
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Ereğlispor transferde 
atağa kalktı!

Bölgesel Amatör Lig’de mücadele eden Ereğ-
lispor 2024-25 sezonu öncesinde gaza bastı. 
Yeni sezonda güçlü bir takım ile Bölgesel Amatör 
Ligde mücadele etmek isteyen Ereğlispor trans-
feri arka arka gerçekleştirdi. Ereğlispor Caner 
Dumlu,  Mevlüt Çağlak, Mevlana Halis Erdoğdu, 

Mert Göze, Osman Çağlar Uç, Sercan Şen ile an-
laştı. Yapılan transferler Ereğlispor sosyal med-
ya hesaplarından duyuruldu.  Yapılan açıklama-
da transferlerin hayırlı olmasını dilenerek yeni 
sezon öncesinde şampiyonluk mesajları verildi.
n SPOR SERVİSİ

A Milli Takım'ın oynayacağı 
statlar belli oldu!

Türkiye Futbol Federasyonundan (TFF) yapı-
lan açıklamaya göre milliler, 16 Kasım Cumartesi 
günü saat 20.00'de Galler'le Kayseri'deki Büyük-
şehir Belediyesi Kadir Has Stadı'nda karşı karşıya 
gelecek. A Milli Takım'ın deplasmanda Karadağ 
ile karşılaşacağı müsabaka da başkent Podgori-
ca'da yapılacak. Podgorica Şehir Stadyumu'ndaki 
maç, 19 Kasım Salı günü saat 22.45'te başlaya-
cak.

MİLLİLER, KAYSERİ'DEKİ ÜÇ MAÇI DA KAZANDI
A Milli Futbol Takımı, 11 yıllık aranın ardından 

Kayseri'de sahaya çıkacak. Milliler, bu kentte daha 
önce oynadığı 3 maçı da kazandı. Kayseri'de 2009 
yılında Azerbaycan'ı 2-0, Estonya'yı 4-2 yenen Türki-
ye, 2013 yılında da Andorra'yı 5-0'lık skorla mağlup 
etmeyi başardı. UEFA Uluslar B Ligi 4. Grup'ta yer 
alan ay-yıldızlı takımın, grubunda Galler ve Kara-
dağ'ın yanı sıra İzlanda bulunuyor.  n AA

Güçlü iç saha 
güçlü Konyaspor
TÜMOSAN Konyaspor Teknik Direktörü Ali Çamdalı, takımının önceki yıllarda yakaladığı iç saha başarısına yeniden ulaşmak istedikle-
rini söyledi. Çamdalı, “Konyaspor'u, yeniden savaşan ve 90 dakika boyunca mücadeleyi bırakmayan bir ekip haline getireceğiz" dedi

Trendyol Süper Lig ekiplerinden 
Konyaspor'un teknik direktörü Ali 
Çamdalı, takımının önceki yıllarda 
yakaladığı iç saha başarısına yeni-
den ulaşmak istediklerini söyledi. 
Sezon hazırlıklarını Kayseri'deki 
Erciyes Yüksek İrtifa Kamp Mer-
kezi'nde sürdüren yeşil-beyazlı 
ekibin teknik direktörü Çamdalı, 
çalışmalar hakkında açıklamalarda 
bulundu. Verimli bir hazırlık kampı 
geçirdiklerini belirten Çamdalı, "Yo-
ğun bir tempo içerisindeyiz. Güzel 
çalışmalarımız oluyor. Perşembe 
günü bir hazırlık maçımız var. Cuma 
günü son antrenmanımızda Kayseri 
etabını tamamlamış olacağız. Pa-
zartesi günü de Slovenya'ya gide-
ceğiz." dedi. Çamdalı, 4 oyuncuyla 
anlaştıklarını ve transfer çalışmaları 
kapsamında santrfor bölgesine bir 
oyuncu daha almak istediklerini dile 
getirdi.

‘İÇ SAHA ÜSTÜNLÜĞÜNÜ 
YENİDEN KAZANMAK

 İSTİYORUZ’
Slovenya kampı öncesi transfer 

çalışmalarını tamamlayıp, son ha-

zırlık dönemine eksiksiz başlamak 
istediklerinin altını çizen Çamdalı, 
şunları kaydetti: "Konyaspor'un son 
yıllarda kaybettiği iç saha üstünlü-
ğünü yeniden kazanmak istiyoruz. 
Güçlü bir iç saha takımı olan Kon-
yaspor'u yeniden savaşan ve 90 
dakika boyunca mücadeleyi bırak-
mayan bir ekip haline getireceğiz. 
Bizim bir oyun planımız var. Üzerine 
çalıştığımız bir işleyişimiz var. Bu 
konuda hem burada çalıştık hem 

de Slovenya kampında çalışacağız. 
Umarım istediğimiz olur. Takviye-
lerle de daha güçlü bir takım olaca-
ğımızı düşünüyorum."

‘KONYASPOR OLARAK 
YENİ YÜZÜMÜZÜ 

OLUŞTURUYORUZ’
Konyaspor'da yeni bir sayfa aç-

mak için mücadele ettiklerini vurgula-
yan Çamdalı, "Konyaspor olarak yeni 
yüzümüzü oluşturuyoruz. 11 oyun-
cuyla yollarımızı ayırdık. Bize yeni 

katılan arkadaşlarımız var. Biz yöne-
timimizle, başkanımızla, tamamen 
yeni bir sayfa açtık. Tabii biz yeni bir 
sayfa açmak için bunları yaptık ancak 
önemli olan sahaya yansıtmak. Müca-
deleyi bırakmayan, savaşan, göze hoş 
gelen bir futbol oynamak istiyoruz. 
En büyük gücümüz olan taraftarımızı 
da yeniden arkamıza alarak iyi bir si-
nerji yakalamak istiyoruz." ifadelerini 
kullandı. Erciyes Yüksek İrtifa Kamp 
Merkezi'yle ilgili de değerlendirmede 
bulunan Çamdalı, "Güzel bir kamp ve 
yükleme dönemi geçiriyoruz. Burada-
ki çalışmalarımızın meyvelerini sezon 
içinde almak istiyoruz. Burada yapa-
cağımız çalışmalar, umarım sezon 
boyu bizi iyi yerlere taşıyacaktır. Hava 
güzel, şartlar güzel, tesisler inanılmaz. 
Bu tesisleri en iyi şekilde kullanmaya 
çalışıyoruz. Sahalar, diğer alanlar ol-
sun, hepsi çok iyi. Gayet memnunuz. 
İyi ki gelmişiz. Burada bulunmamız 
umarım diğer takımlara da vesile 
olur. Kayseri Büyükşehir Belediyesine 
teşekkür etmek lazım. Gerçekten ina-
nılmaz bir tesis inşa etmişler." diyerek 
sözlerini tamamladı. n AA

YENİ 
YÜZÜMÜZÜ OLUŞTURUYORUZ’


